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Obletnice

90 LET KATICE MOJZER
Gospa Katica Mojzer, po domače Kaučeko- 
va Katica iz Apač, je zagledala luč sveta med 
haloškimi vinogradi. Rodila se je 18. novem
bra 1917 v Lipnem nad Slapami - nedaleč 
od Janža. Starša sta bila viničarja takrat zelo 
znane Štajerske Šparkase, katere lastnik je 
bil mogotec iz Gradca. V družini je bilo 
sedem otrok, ki so že zelo zgodaj spoznali 
delovne navade in staršem pridno poma
gali v vinogradih. Katica je obiskovala šolo 
na Ptujski Gori. Spominja se pouka, ki je 
potekal v slovenskem pa tudi v nemškem 
jeziku, in naporne poti v mrzlih snežnih zi
mah, ko je morala premagovati visoke sne
žne zamete na strmih poteh in je za pot 
potrebovala tudi dve uri in več.
V življenju ji ni bilo postlano z rožicami. Po 
uspešno končani šoli je mlado dekle mo
ralo prijeti za vsako delo. Službovala je v 
Ljubljani, ko pa se ji je ponudila priložnost, 
da dobi stalno zaposlitev pri gradbenem 
podjetju Gradis, ki je gradilo v Kidričevem, 
se je tega še posebej razveselila. Stanovala 
je v Kidričevem in poleg redne službe de
lala še pri družinah, ki so si lahko privoščile 
pomoč v gospodinjstvu.
V Kidričevem je spoznala svojega bodo
čega življenjskega sopotnika Martina in se 
po poroki preselila na njegovo domačijo v 
Apače. V zakonu so se jima rodili trije otro
ci - hčerki Marjana in Majda ter sin Janko. 
Stara hiša je postajala tesna, predvsem pa 
potrebna popravila in obnove. Martinova

plača ni zadosto
vala za preživetje 
družine in še za 
obnovo hiše, tudi 
od zemlje je bilo 
premalo dohod
ka. Čeprav so bili 
težki časi, Katica ni 
izgubila optimizma.
S podporo moža 
se je leta 1965 od
ločila, da se poda 
iskat delo v Nem
čijo. Zaposlila se je 
v domu za osta
rele in tam ostala 
kot kuharica. Še 
istega leta je za njo 
na delo v tujino prišel tudi mož, potem 
še hčerka Majda. Okrnjena družina je žive
la v Nemčiji, za Marjano in Janka, ki sta se 
še šolala, pa so doma skrbeli sorodniki. Iz 
prihrankov Katice in Martina je v Apačah 
kmalu pričela rasti nova hiša. Po osemnaj
stih letih dela v tujini in po upokojitvi sta se 
zakonca vrnila v Apače in dokončala gra
dnjo hiše. Hčerka Majda je ostala v Nemčiji, 
kjer je spoznala svojega življenjskega sopo
tnika.
Naša jubilantka živi v domači hiši s sinom in 
njegovo družino, odkar ji je leta 1991 umrl 
mož. Zelo dobro skriva svojih devetdeset 
let, lepo jih prenaša in še ne potrebuje po

sebne pomoči, čeprav ji sin in snaha Milica 
vedno stojita ob strani. Življenjski jubilej je 
praznovala z najdražjimi, ki ji izkazujejo ve
liko ljubezni. Ponosna je na svoje otroke in 
njihove družine. Ima tri vnukinje in vnuka, 
želimo ji, da dočaka še pravnuke.
Našo članico smo ob častitljivem življenj
skem jubileju obiskali tudi predstavniki 
DU Lovrenc. S šopkom rož in skromnim 
darilcem smo se pridružili čestitkam vseh 
tistih, ki ji želijo še mnogo zdravja. Radi bi ji 
voščili tudi za stoti rojstni dan.

Tajništvo DU 
Anton Planinšek

ZLATOPOROČENCA KAISER
V sejni dvorani Občine Kidričevo je bilo v 
soboto, 17. novembra 2007, nadvse slove
sno. Pred županom Jožetom Murkom sta 
po 50 letih skupnega življenja ponovno 
potrdila poročno zaobljubo Venčeslava in 
Vinko Kaiser iz Cirkovc 48. 
Zlatoporočenca sta si prstane prvič izme
njala na Ptuju. Zlati ženin je bil po poklicu 
monter ogrevalnih naprav, Venčeslava pa je 
skrbela za dom.
V zakonu sta se jima rodila dva otroka, v 
jeseni življenja pa ju razveseljujeta dve vnu
kinji in dva vnuka.
Zlatoporočencema ob jubileju iskreno če
stita tudi uredništvo Ravnega polja!

Saša Peršoh
Foto: Saša Peršoh
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Uvodnik

Drage občanke, dragi občani!

Pravijo, da je ob izteku vsakega leta čas, da pogledamo nazaj, analiziramo in pre
verimo, kaj smo uspeli narediti, in se odločamo, kaj vse je še potrebno uresničiti 
in predvsem kako.
Pravijo pa tudi, da ni dobro prehitro delati zaključkov. In zato, da bi tem vašim 
opravičenim pričakovanjem o popolnem poročilu opravljenega dela v tem letu 
zadostil, sem se odločil, da pripravim pregled šele, ko se bo leto zares zaključilo. 
Trenutno namreč odločamo še o rebalansu proračuna za leto 2007 in izvajamo 
usklajevanja o vsebinskih zasnovah proračuna za leto 2008. Vse z namenom, da 
naš skupni denar odgovorno, optimalno in gospodarno oplemenitimo.

Veliko nam je do tega, da naše poslanstvo uresničimo v najboljši možni meri. 
Za to se trudimo vsi, vodstvo občine, občinska uprava, občinski svet s svojimi 
stalnimi in občasnimi delovnimi telesi, odbori in komisijami, nadzorni odbor in 
posamezni krajevni odbori.

In ker je za nami komaj prva četrtina mandata, se zdi, da smo naredili malo, za 
nekatere izmed vas, kot slišim, premalo. Pa vendar vam zagotavljam, da ni tako. 
Delamo po korakih, dogovorjenih fazah in prioritetah, ki so za vsako občino 
izrednega pomena.To pa je vsekakor zagotavljanje kvalitete bivanja vseh občank 
in občanov, kvalitete preživljanja prostega časa, urejeno primarno zdravstvo, 
predšolska vzgoja, osnovno šolstvo in nenazadnje učinkovita pomoč tistim, ki jo 
najbolj potrebujejo, če le izrazijo potrebo in če je ta zakonsko sprejemljiva. 
Rešitev sicer res ni veliko, ker smo omejeni z obveznostmi, ki nam jih narekuje 
zakonodaja, in je fleksibilnega dela proračuna zelo malo. Vendar smo odločeni 
že v prihodnjem letu pričeti z izvajanjem treh večjih projektov, za katere smo 
pridobili tudi evropska sredstva, na nas pa je, da določen odstotek zanje zagoto
vimo v »domačem« proračunu.

Čaka nas torej veliko opravil, kajti prav vsi si želimo biti uspešni. Še posebej je 
prav, da se ravno v teh prazničnih dneh spomnimo bolnih, ostarelih, invalidov, 
osamljenih, zapuščenih, revnih, ki zaslužijo iskreno pomoč in pozornost.
Zato mi dovolite, da voščilo, ki sledi, namenim zraven vseh vas seveda zlasti njim, 
ki nimajo nikogar, da jim vošči, ki se ne morejo ali nočejo udeležiti praznovanj iz 
raznovrstnih razlogov, za katere niso sami krivi.

Drage občanke in občani! Če je božična skrivnost namenjena vsem, ki v srcu 
dobro mislijo, ni prav nobena skrivnost, da vam kot župan in kot občan Obči
ne Kidričevo tudi v imenu zaposlenih na občinski upravi iskreno želim zdravja, 
sreče in osebnega zadovoljstva, da se vam v prihajajočem letu uresničijo vse 
skrite želje, predvsem pa, da bi lahko preživeli čim več lepih trenutkov s svojimi 
najdražjimi, najbližjimi, prijatelji, sorodniki, kolegi, znanci.

Vaš župan 
Jože Murko

IZDAJATELJ:
Občina Kidričevo 
Naslov uredništva:
Ulica Borisa Kraigherja 25, 
2325 Kidričevo 
Odgovorna urednica: 
Saša Peršoh, 
elektronski naslov: 
sasa.persoh@gmail.com 
Tajnica uredništva: 
Zdenka Bek 
Uredniški odbor:
Zvonko Milošič (LDS), 
Andrej Napast (SLS), 
mag. Silvestra Klemenčič 
(neodvisna svetnica),
Martin Krajnc (DeSUS), 
Ivanka Korez (SDS) in 
Vinko Mlakar (NSi) 
Lektoriranje:
Vesna Voglar 
Tisk:
Tercia tisk d.o.o
Naklada:
2.400 izvodov

Javno glasilo Ravno polje po 
Sklepu Občinskega sveta 
Občine Kidričevo o določitvi 
programske zasnove obja
vlja članek o delu občinskih 
organov, občinske uprave in 
krajevnih odborov, o predlo
gih in sprejetih odločitvah ob
činskih organov, o delovanju 
političnih strank, o delovanju 
društev, klubov in drugih or
ganizacij s sedežem v občini 
Kidričevo, informacije o doga
janjih in rezultatih poslovanja 
na področju gospodarstva in 
družbenih dejavnosti, orise 
srečanj z zanimivimi ljudmi, 
občani Občine Kidričevo, o 
okroglih mizah, konferencah, 
o prometu in prometni var
nosti, pisma bralcev, odzivi, 
reklame in propagandna spo
ročila.
Glasilo je brezplačno in ga 
prejme vsako gospodinjstvo v 
Občini Kidričevo.
Uredništvo si pridržuje pra
vico krajšanja prispevkov in 
spremembe naslovov.

Naslovnica: Novoletna 
Foto: Saša Peršoh
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Občinski svet

OSMA REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
18. oktobra 2007, na 8. redni seji občinske
ga sveta, so svetniki razpravljali o odloku o 
podelitvi koncesije za lokalno gospodarsko 
javno službo opravljanja pogrebnih storitev 
ter urejanja in vzdrževanja pokopališč v 
Občini Kidričevo, o ustanovitvi služnostne 
pravice na občinskem zemljišču, o višini 
najemnine grobov, vzdrževanja pokopališč 
in najemnin za uporabo mrliške vežice, iz
volili pa so tudi elektorje za volitve člana 
državnega sveta in izvolili so predstavnika 
občinskega sveta.

Svetniki so v prvi obravnavi potrdili odlok o 
podelitvi koncesije za lokalno gospodarsko 
javno službo opravljanja pogrebnih storitev 
ter urejanja in vzdrževanja pokopališč, po 
obravnavi na posameznih odborih ga bodo 
ponovno obravnavali na prihodnji seji.

V nadaljevanju so svetniki razpravljali o po
delitvi služnostne pravice na območju gra
moznice v Lovrencu, kar je zadnji pogoj za 
pridobitev gradbenega dovoljenja podjetja 
Albin Promotion. Po daljši razpravi, ki ji je 
prisostvoval tudi Albin Brenči, so svetniki z 
večino glasov (12 ZA, 2 PROTI, 3 vzdržani) 
podjetju Albin Promotion podelili služno
stno pravico, Albin Brenči pa mora za 3,5 
ha veliko zemljišče v skladu z občinskim 
odlokom plačati občini 132.314,40 € na
domestila za služnost. Znesek nadomestila 
bo od omenjenega zneska nižji, saj bo od 
skupne vsote odšteto zemljišč, ki omogoča 
dostop lastnikom sosednjih zemljišč. Albin 
Brenči je obljubil, da bo gramoznico sani
ral in bo varnostno zaščiteni objekt, občani 
bodo lahko vanjo še vedno brezplačno od
važali gradbene odpadke, vožnja po dovo
zni makadamski cesti, ki jo bodo v vročih in

suhih dneh tudi polivali, pa bo omejena na 
10 km/uro.

Svetniki so za elektorje za volitve člana dr
žavnega sveta izvolili Bogdana Škafarja in 
Antona Habjaniča, za predstavnika občin
skega sveta pa Jožeta Medveda.

Pred koncem seje je Zdenka Frank svetni
ke informirala o vračilu sredstev za izgra
dnjo telefonije. V septembru je po besedah 
Zdenke Frank občina podpisala prisilno 
poravnavo z javnim pravobranilstvom, 
kar je podlaga za vračilo zahtevkov I 100 
upravičencem. Skupni znesek vračila je 
483.261,32 €, prva vračila bodo v začetku 
novembra, vsi upravičenci pa bodo zneske 
prejeli v letošnjem letu.

Saša Peršoh

TRETJA IZREDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA
Na tretji izredni seji občinskega sveta obči
ne Kidričevo, ki je bila v četrtek, 29. novem
bra 2007, so kidričevski svetniki odločali o 
plačah funkcionarjev Občine Kidričevo, 
nagradah članov delovnih teles občinskega 
sveta, članov drugih občinskih organov ter 
o povračilu stroškov. Razpravljali so tudi o 
mnenju k imenovanju ravnateljice v J VVZ 
Vrtec Kidričevo in o uvedbi javnih del.

V združeni obravnavi, v kateri so svetniki 
razpravljali o plačah funkcionarjev, nagradah 
članov delovnih teles občinskega sveta, čla
nov drugih občinskih organov ter o povra
čilu stroškov, svetniki niso bili enotni glede 
plačevanja udeležbe na sejah sveta predse
dniku nadzornega odbora, vendar so z ve
čino glasov (14 od 17) sprejeli predlagani 
pravilnik, po katerem imajo občinski funk
cionarji pravico do plače, če funkcijo opra
vljajo poklicno, ali do plačila za opravljanje 
funkcije, če funkcijo opravljajo nepoklicno. 
Članu občinskega sveta, razen podžupanu, 
pripada sejnina za udeležbo na seji občin
skega sveta ali seji delovnega telesa občin
skega sveta, katerega član je. Sejnina oz. 
plačilo za opravljanje funkcije pripada tudi 
članom nadzornega odbora (predsedniku 
za vodenje nadzornega odbora in za opra
vljanje nadzora, ne pa tudi za udeležbo na 
seji občinskega sveta), drugim imenovanim 
ter članom krajevnih odborov.

3 I. januarja 2008 
poteče mandat 
ravnateljici Vrtca 
Kidričevo Neži 
Šešo. Na objavljen 
razpis so se prija
vile tri kandidatke: 
sedanja ravnate
ljica Neža Šešo,
Sonja Ambrož iz 
Spuhlje in Darja 
Jaušovec iz Spo
dnjega Gaja pri 
Pragerskem.
Vse tri kandidatke 
po mnenju sveta 
zavoda vrtca iz
polnjujejo predpisane pogoje in Komisija 
za mandatna vprašanja, volitve in imenova
nja Občine Kidričevo je občinskemu svetu 
predlagala, da poda pozitivno mnenje k ime
novanju Neže Šešo za ravnateljico, saj ima 
le-ta po mnenju komisije edina vodstvene 
izkušnje - že 8 let je ravnateljica Vrtca Ki
dričevo, ima tudi 30 let delovne dobe. Prav 
tako ima najboljši program dela in z dose
danjim vodenjem vrtca je dokazala, da delo 
opravlja strokovno in kakovostno.
V razpravi, ki je sledila, je bilo Šešovi očita
nih tudi nekaj nepravilnosti. Klemenčičeva 
je v zvezi s tem pojasnila, da je Okrožno 
državno tožilstvo na Ptuju s sklepom za

vrglo kazensko ovadbo nadzornega odbo
ra Občine Kidričevo, ker ni utemeljenega 
suma, da je storila kaznivo dejanje. Predlo
žila je tudi dokument sodišča.
O končnem mnenju občinskega sveta o 
kandidatkah pa je odločilo tajno glasova
nje, na katerem je glasovalo 17 svetnikov 
- Darja Jaušovec je prejela 9 glasov, Neža 
Šešo 8, Sonja Ambrož pa ni prejela nobe
nega. Občinski svet je zato sprejel sklep, da 
daje ob imenovanju ravnateljice Vrtca Ki
dričevo pozitivno mnenje kandidatki Darji 
Jaušovec.
V nadaljevanju so svetniki razpravljali o pre
dlogu sklepa o javnih delih, saj se je Občina
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Občinski svet / obvestila

Kidričevo prijavila na javni razpis za uvedbo 
programov javnih del, in sicer za področje 
komunale. Prijavljena sta bila dva programa 
z isto vsebino, vendar časovno različna. En 
program je bil prijavljen za obdobje enega 
leta za tri udeležence z II. stopnjo izobraz
be, drugi pa za obdobje desetih mesecev, 
od 1.3. 2008 do 31. 12. 2008. Da bi lahko 
z deli v režijskem obratu nadaljevali ne

moteno, saj je trenutno zaposlen samo en 
delavec, je občinski svet soglasno sprejel 
sklep, da se pooblasti župana, da podpiše 
pogodbe za uvedbo programov javnih del 
na področju komunale za tri udeležence z 
II. stopnjo izobrazbe za obdobje enega leta 
ter za štiri udeležence z II. in za enega s V. 
stopnjo izobrazbe za obdobje desetih me
secev, v kolikor bodo programi potrjeni s

strani Zavoda RS za zaposlovanje. Sredstva 
za plače v višini 60 % plače, določene v za
konu o zaposlovanju in zavarovanju za pri
mer brezposelnih, ter sredstva za regres za 
letni dopust pa se zagotovijo v proračunu 
za leto 2008.

Saša Peršoh

VABLJENI NA SILVESTRSKO NOČ NA PROSTEM

V PARK MLADOSTI KIDRIČEVO 

VSTOPIMO V NOVO LETO 2008 SKUPAJ!

»Če nimaš tistega, kar si želiš, si želi to, kar imaš.« 

Program:
18.00 - silvestrski tek
22.00 - zbiranje udeležencev praznovanja 
00.10 - novoletna poslanica župana 
00.30 - ognjemet
02.00 - zaključek prireditve

PRIDITE NA PRAZNOVANJE

OBČINA KIDRIČEVO

Zavod Republike Slovenije za zaposlovanje 
OBMOČNA SLUŽBA PTUJ 
VODNIKOVA ULICA 2 
2250 PTUJ

tel. 02 749 23 10 
fax 02 749 23 20 
www.ess.gov.si

Obvestilo

Obveščamo vse občane, da smo v Zavodu Republike Slovenije za zaposlovanje, Območni službi Ptuj, v sodelovanju z občinami 
na območju Spodnjega Podravja vzpostavili informacijsko povezavo, preko katere boste lažje dostopali do aktualnih informacij s 
področja trga dela. Na informativnih točkah v občinah vam bodo odslej na voljo spletne strani Zavoda za zaposlovanje na naslovu 
www.ess.gov.si . Prav tako bodo vzpostavljene povezave z Zavodom za zaposlovanje preko spletne strani vaše občine.

Zavod Republike Slovenije za zaposlovanje vam na spletni strani nudi aktualne informacije o prostih delovnih mestih v Sloveniji in 
v Evropi, programih zaposlovanja, javnih razpisih, štipendiranju, uveljavljanju pravic za primer brezposelnosti ter drugih novosti s 
področja zaposlovanja.

Vabimo vas v Hišo informacij - Center informiranja in poklicnega svetovanja (ČIPS) v Krempljevo ulico 2 na Ptuju ali CIPS-kotiček 
v prostorih Urada za delo Ormož, Ptujska cesta 25, kjer vam lahko dodatno pomagamo z informacijami in svetovanjem na vaši 
poklicni poti.

Obiščite nas in naredite korak na poti do izobrazbe ali zaposlitve!

OBČINA KIDRIČEVO

VABI NA SILVESTRSKI TEK 
31. 12.2007 OB 18.00 
V PARK MLADOSTI.

Kategorije:
otroci in učenci do 14 let 

družine (oba starša in otrok) 
ženske vseh starosti 
moški vseh starosti

VABLJENI!

Območna služba Ptuj 
Zavod Republike Slovenije za zaposlovanje

5Ravno polje - december 2007



Politične stranke

SDS
www.kidricevo.sds.si

SPOŠTOVANE OBČANKE, 
SPOŠTOVANI OBČANI, 
DRAGE ČLANICE, DRAGI 
ČLANI, SIMPATIZERJI!

Leto 2007 se izteka. Časa za pregled vse
ga doživetega bo še dovolj. Upam, da so se 
vam želje in načrti, ki ste jih zastavili lani v 
tem času, v čim večji meri uresničili.
Želimo vam blagoslovljene božične prazni
ke, v novem letu pa obilo zdravja, sreče in 
zadovoljstva!

Za občinski odbor SDS Kidričevo: 
Bogdan Škafar, predsednik

N.Si
Nova Slovenija
Krščanska ljudska stranka

V NAŠI DRUŽBI SE 
SREČUJEMO S KRIZO 
VREDNOT
V Novi Sloveniji se strinjamo, da imamo v 
naši družbi krizo vrednot. Ko pride do pro
pada sistema vrednot, pridobijo namreč na 
veljavi tisti, pri katerih je ta sistem trden. 
Vsaka družba potrebuje trdno krščansko 
demokracijo, ki v trenutku krize pomeni 
skalo, ki se je lahko oprimemo in nam da 
zavetje, v katerem preživimo. Prav tukaj je 
priložnost za Novo Slovenijo, ki si prizadeva, 
da ostanemo zvesti mednarodnim načelom 
in programom za ohranjanje in poglabljanje 
sistema vrednot.
Ena od vrednot, ki je tudi pri nas v krizi, je 
družina, zato si v Novi Sloveniji prizadevamo 
ustvariti tej vrednoti bolj naklonjeno klimo. 
Družina je osnovna celica in je ključni de
javnik socializacije, prostor srečevanja in je 
središčnega pomena vsakega posameznika. 
Družina je trdoživa in sposobna prenesti 
spremembe in vse mogoče izzive. Družin
sko okolje je tisto, ki te nauči zaupati, tvegati 
in ustvarjati. Družina mora biti center var
nosti, zavetja, pripadnosti, veselja in ljubezni. 
Če eden izmed teh elementov ni v celoti 
izpolnjen, družinski odnosi terjajo preveč 
kompromisov. Otroci, ki rastejo ob starših 
in iz staršev črpajo svojo življenjsko moč, 
značaj oblikujejo po njih, zato si bomo v
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Novi Sloveniji še naprej prizadevali, da bo 
družina to vlogo ohranila v čim večji meri 
tudi v bodoče, morda v nekoliko spremenje
ni, posodobljeni obliki.
Poslanka NSi Marjeta Uhan, mati štirih 
otrok, je zapisala: »V Državnem zboru lahko 
uzakonimo pravice in dolžnosti, ne moremo 
pa ljubezni in topline, ki jo človek lahko prej
me samo v družini.«
Ob prihajajočih božičnih praznikih, ki sim
bolizirajo prav družinski praznik, mir in 
ljubezen, želimo vsem družinam prijetno 
praznovanje v krogu družine z veliko miru, 
spoštovanja in ljubezni.
Prav tako vsem občankam in občanom želi
mo veliko sreče, zdravja ter uspehov v no
vem letu 2008!

Občinski odbor NSi Kidričevo, 
predsednik Jože Medved

SLS.
Slovenska ljudska stranka

V četrtek, 29. novembra, smo se ob 15. 
obletnici postavitve spomenika padlim med 
drugo svetovno vojno in po njej v taborišču 
STERNTAL v Kidričevem pred spomeni
kom žrtvam nasilja v Kidričevem s krajšim 
kulturnim programom, položitvijo venca in 
blagoslovom poklonili žrtvam nasilja.
S tem srečanjem smo želeli ponovno opo
zoriti pristojne, da končno uredijo status 
žrtvam pobojev in popravijo krivice. 
Zahvaljujemo se vsem, ki so se nam pridru
žili, in sicer:
Predstavnikom Ministrstva za pravosod
je - sektor za popravilo krivic in narodno 
spravo, županjam in županom vseh občin na 
Ptujskem, Moškemu pevskemu zboru Talum, 
članom SLS OO Kidričevo in vsem ostalim 
prisotnim.
V poznem jesenskem času smo na kongre
su v Ljubljani dobili novo vodstvo Sloven
ske ljudske stranke. Novemu sestavu želimo 
uspešno delovanje, saj stranka deluje umir
jeno, dosledno, skratka v duhu napredka in 
sožitja na vseh področjih.
Ker se leto 2007 počasi zaključuje, prihaja 
v novoletno območje, bi vsem občankam in 
občanom ob adventnem času in prihodu bo
žičnega časa zaželeli vesele in blagoslovljene 
praznike. Ob prihodu novega leta 2008 pa 
obilo zdravja, sreče, delovnih uspehov, pred
vsem pa obilne letine in umirjenega sožitja.

Vam želi: 
00 SLS Kidričevo, 

predsednik Mihael Žitnik

*LDS
LIBERALNA DEMOKRACIJA 

SLOVENIJE

Novo vodstvo 
OO LDS Kidričevo

Ker bodo 23. januarja 2008 pretekla štiri 
leta, odkar smo izvolili dosedanje organe 
OO LDS Kidričevo, je bil že skrajni čas, da 
ponovno presodimo, komu zaupati vodenje 
našega občinskega odbora v prihodnje. S 
tem namenom je v petek, 7. decembra 2007, 
v prostorih restavracije Pan v Kidričevem 
potekal volilni zbor članov OO LDS Kidri
čevo, na katerem smo izvolili novo vodstvo. 
Po skupni oceni dela v iztekajočem se man
datu, predvsem pa po odličnem rezultatu 
na zadnjih lokalnih volitvah, je prevladalo 
enotno mnenje, da za predsednika OO 
LDS Kidričevo ponovno izvolimo Zorana 
Žunka, za sekretarja pa Antona Habjaniča. 
Medtem ko smo v želji po boljšem infor
miranju članstva o delu v občinskem svetu 
na preostale funkcije izvolili nova imena, od 
katerih nobeden ni član občinskega sveta. 
Tako je podpredsednik OO LDS Kidričevo 
postal Zvonko Milošič; za člane izvršnega 
odbora so bili izvoljeni: Andreja Emeršič, 
Karmen Kešpert, Boris Urbančič in Anton 
Topolovec; vloga predsednice nadzornega 
odbora OO LDS Kidričevo je bila zaupana 
Nini Malec; člana nadzornega odbora pa 
sta postala Alojz Požgan in Danijel Zajc.
S svojo prisotnostjo na volilnem zboru sta 
nas počastila tudi generalni sekretar LDS 
Dorijan Maršič in vodja lokalne pisarne LDS 
Emil Mesarič, ki sta izrazila prepričanje, da 
bo novo vodstvo OO LDS Kidričevo stran
ko LDS v občini Kidričevo še okrepilo, kar 
je obenem tudi predpogoj za dober rezul
tat stranke v našem volilnem okraju tako 
na državnozborskih kakor tudi na more
bitnih pokrajinskih volitvah prihodnje leto. 
Ohrabreni z vzpodbudnimi besedami ter 
polni entuziazma in delovne vneme se člani 
novega vodstva OO LDS Kidričevo zahva
ljujemo staremu vodstvu za produktivno 
delo in jih vabimo k sodelovanju še vnaprej. 
Vsem občankam in občanom občine Kidri
čevo pa želimo vesele novoletne praznike 
in obilo zdravja ter pravilnih odločitev v 
prihajajočem - volilnem letu 2008.

Anton Habjanič ml., 
sekretar 00 LDS Kidričevo
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Politične stranke / Poslanski kotiček

OBČINSKI ODBOR KIDRIČEVO 
ŽELI VSEM OBČANOM 
OBČINE KIDRIČEVO 
VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE 
IN SREČNO NOVO LETO 2008

Nikoli ne 
reci NIKOLI

je parlamentarna politična stranka, ki na 
novo vstopa tudi v naš prostor z namenom, 
da uresničimo naše skupne poglede na dru
gačen način.
S ciljem, da bodo lahko v političnih razmisle
kih našle svoj prostor tudi pobude iz organi
zacij civilne družbe, stroke in gospodarstva, 
smo 6. oktobra 2007 ustanovili stranko, ki jo 
po prvih neposrednih volitvah vodi predse
dnik Gregor Golobič.
Člani in simpatizerji stranke bomo v naši 
sredini (Občini Kidričevo) takoj po novo
letnih praznikih ustanovili občinski odbor, 
zato že sedaj vabimo vse zainteresirane, 
da se udeležite ustanovne konvencije, kjer 
bodo sprejeta pravila delovanja in izvolitev 
predsednika oziroma predsednice.
V prvem desetletju novega stoletja se sre
čujemo z bistveno drugačnimi problemi in 
izzivi kot v času osamosvojitve. Danes pred 
politiko stoji zahteva kako - po eni strani 
- zagotoviti ustrezen položaj Slovenije v če
dalje bolj globaliziranem svetu, predvsem pa 
s kakšnimi politikami odgovoriti na vse bolj 
neustrezno urejanje javnih zadev »doma«.

Za kaj nam gre, kako uresničiti novo politiko 
in kakšen je naš pogled na vprašanje pravič
nosti, najdete na spletni strani (vvvvvv.zares. 
si) v Ustanovni programski izjavi. Prav tako 
so dostopni Statut, Pristopna izjava, Pravilnik 
o volitvah in tudi vključitev v Klub mladih. 
Kot članica in pobudnica ustanovitve Občin
skega odbora stranke Zares-nova politika 
Kidričevo ob prihajajočih praznikih želim 
vsem in vsakomur ZARES VSE NAJ NAJ, 
zlasti zdravja, medsebojnega razumevanja in 
uspešnega delovanja, kjerkoli ste in karkoli 
počnete.

Želim, da izkoristimo vse potenciale, kajti v 
vsakem človeku je nekaj dragocenega, 
le poiskati je treba.

Mag. Silvestra KLEMENČIČ, prof., 
članica Zares-nova politika

POSLANSKI KOTIČEK Z 
BRANKOM MARINIČEM

V naše domove se je 
■ prikradel »veseli de- 

cember«. Skupaj z otro
ki, vnuki pričakujemo 
prihod sv. Miklavža, Bo
žička in dedka Mraza, 
postavljamo božično 

drevo, kujemo načrte za prihodnost in pol
ni radostnih pričakovanj uživamo v družin
ski idili. Pa vendar v vseh družinah ni tako in 
vsi otroci ne doživljajo srečnega otroštva. 
Mnogi so žrtve različnih oblik nasilja, veliko 
otrok je prepuščenih samim sebi, vse več 
je starejših, ki so zanemarjeni s strani la
stnih otrok ali ožjih sorodnikov. Vse večje 
je ne le nasilje nad otroki, ampak tudi med 
samimi vrstniki. O nasilju in preprečevanju 
le-tega sem se pogovarjala s poslancem DZ 
RS g. Brankom Mariničem.

Kadarkoli prelistamo dnevno časo
pisje, spremljamo televizijska poroči
la, lahko opazimo, da je v naši družbi 
prisotnega vse več nasilja. SeVam zdi, 
da je slednjega več zato, ker o njem 
govorimo, ker ni več tabu tema, ali ga 
je dejansko iz dneva v dan več? 
»Problematika nasilja v družini izvira iz 
dejstva, da je nasilje v družini težje prepo
znati ter evidentirati, kot pa, denimo, druge 
»javne« oblike nasilja. Nasilje se ponavadi 
dogaja za štirimi stenami, in čeprav lahko 
opazimo vedenjske znake, da je nekdo žr
tev nasilja, je prav žrtev tista, ki v večji meri 
ne želi govoriti o zlorabi ali priznati, kaj 
se dogaja. Ravno zaradi tega se strokovne 
službe s problemi nasilja soočajo šele, ko je 
nasilje prisotno neko daljše obdobje ali se 
pokaže celo v usodnih posledicah.«

Kakšna je problematika nasilja v dru
žini v Sloveniji?
»O obsegu nasilja v družini govorijo pred
vsem ocene tujih raziskav. Te kažejo, da je 
vsaka peta ženska s strani svojega partner
ja deležna nasilja vsaj enkrat. Raziskave o 
nasilju staršev nad otroki dajejo podobne 
ocene. Ovire pri spremljanju te problema
tike predstavlja veliko število neprijavljenih 
primerov, na drugi strani pa ravno definira
nje tega pojava, saj gre pri nasilju v družini 
za zasebnost in je s tem težje prepoznavno. 
V Sloveniji dobivamo podatke o obsegu na
silja iz uradnih statistik (edini organ, ki vodi 
uradno statistiko, je policija), statistik nevla

dnih organizacij ter iz raziskav v zvezi s to 
problematiko, ki pa jih žal ni veliko oziroma 
so omejene.«

Kako boste z Zakonom o preprečeva
nju nasilja v družini uredili posame
zne vidike nasilja?
»Zakon o preprečevanju nasilja v družini je 
izjemnega pomena za žrtve nasilja v dru
žini, saj bo končno določil nujne temelje 
za sistematično obravnavanje te proble
matike. Zakoni z različnih področij urejajo 
zgolj posamične vidike nasilja v družini, pri 
čemer mora žrtev sprožiti različne pravne 
postopke, ki bi uredili nevzdržne razmere 
zaradi posledic nasilja. Ob vsem tem žr
tev potrebuje pomoč strokovnih institucij. 
Slednje morajo žrtvi nuditi podporo pri 
koraku, ko se odloča izstopiti iz nasilnega 
odnosa, prav tako pa je naloga strokovne 
institucije, da se poveže z drugimi organi, ki 
bodo žrtvi zagotovile pomoč. Gre torej za 
multidisciplinarno in multiinstitucionalno 
povezanost pri obravnavi te problematike, 
in prav to je cilj predlaganega zakona.«

Ob tem, da je problematika nasilja v 
družini že sama po sebi izredno pe
reča, me zanima, kakšni so še drugi 
razlogi za sprejem zakona.
»Slovenija si v zadnjih desetih letih na raz
ličnih področjih prizadeva urediti proble
matiko, ki obravnava žrtve in povzročitelje 
nasilja. Pri tem je treba izpostaviti ureditev 
tistih določb, ki obravnavajo pomoč žr
tvam, zagotavljanje njihove varnosti in ure
jajo temeljna vprašanja.V preteklosti je bilo 
veliko prizadevanj s strani države, različnih 
organov, združenj, tako v smislu sprememb 
posameznih področnih zakonov kot pri or
ganiziranju raznih srečanj, seminarjev, izo
braževanj na to temo. Zal ta prizadevanja 
niso potekala dovolj usklajeno in povezano, 
razne institucije med seboj niso sodelova
le v pravi meri. Zakon, ki ureja področje 
nasilja v družini, bi moral zagotavljati eno
ten pristop k obravnavanju le-tega, različni 
organi ter organizacije bi morali delovati 
koordinirano. In prav to so bili vzvodi, iz 
katerih izhaja potreba po sprejemu Zakona 
o preprečevanju nasilja v družini.«

7Ravno polje - december 2007



Poslanski kotiček / Odbori

Kakšni so cilji ter rešitve predloga 
Zakona o preprečevanju nasilja v dru
žini?
»Nasilje v družini predstavlja poseben 
družbeni pojav, ki je potreben specifične 
obravnave, in ta zakon bo prvi, ki ga bo 
opredeljeval s tega vidika.
Pri tem je pomembno, da nasilja v družini 
ne omejujemo zgolj na določeno skupino 
žrtev ter družinsko okolje, ki je ozko poj
movano. Iz raziskav je razvidno, da so naj
pogostejše žrtve otroci in ženske. Zakon 
ne bo omejen le na ti dve skupini, temveč 
bo nalagal organom in organizacijam ter 
nevladnim organizacijam nudenje pomoči 
vsem žrtvam, torej tudi starejšim družin
skim članom, osebam z gibalnimi, senzorni
mi in intelektualnimi ovirami, moškim kot 
žrtvam nasilja ... Zakon kot nasilje v dru
žini opredeljuje pet oblik nasilja, in sicer 
fizično, spolno, psihično, ekonomsko nasilje 
in zanemarjanje, pri čemer presega tradi
cionalne opredelitve in okvire (dodano je 
torej ekonomsko nasilje in zanemarjanje,

ki sta po raziskavah vse pogostejši obliki 
nasilja).
Dolžnost vseh pristojnih organov, organi
zacij, javnih služb, organov samoupravne lo
kalne skupnosti je, da izvedejo vse ukrepe, 
postopke, ki so potrebni za zaščito žrtve 
nasilja v družini. Izrecni poudarek tega za
kona je na prednostni obravnavi ter načelu 
sorazmernosti ukrepanja. Slednje pomeni 
pazljivost pri ravnanju glede na stopnjo 
ogroženosti žrtve, sorazmerno s sto
pnjo nasilja. Do pomoči s strani institucij 
so upravičene vse žrtve, ne glede na spol, 
starost ali druge okoliščine.Te žrtve mora
jo biti deležne enake obravnave, z izjemo 
otrok, ki so deležni posebnih oblik var
stva, ter invalidnih in starejših oseb, ki so 
deležne posebne skrbnosti. Žrtve je treba 
obravnavati strokovno in jim zagotoviti po
moč v čim krajšem času, pri tem pa je treba 
poudariti sodelovanje različnih institucij.«

Bi ob koncu najinega pogovora želeli 
še kaj dodati?
»Kot sem že uvodoma dejal, gre za zakon, 
ki obravnava zelo perečo tematiko. Po
memben je za žrtve nasilja v družini kot 
tudi za vse, ki so temu nasilju pasivno izpo
stavljeni. Največjo in trajno škodo zagotovo 
utrpi žrtev, vendar so temu nasilju pogosto 
izpostavljeni tudi tisti, ki nasilje spremljajo. 
Problem nasilja je rešljiv le s strokovno 
pomočjo ne le ene ustanove, temveč ko
herentnega sodelovanja različnih institucij. 
Več bomo o nasilju govorili, opozarjali nanj, 
bolj bo vidno in lažje ga bomo lahko obrav
navali ter reševali. Približujejo se prazniki, 
ko smo skupaj z družino, uživamo skromne, 
majhne radosti in se veselimo, da smo sku
paj. Ni v vsaki družini radostno in veselo, 
zato opazujmo ljudi okrog sebe, spremljaj
mo znake, ki morda kažejo na nasilje. Mor
da bomo komu pomagali izstopiti izmed 
štirih sten in ustaviti nasilje ...«

Stanka Letonja

Odbor za spremljanje in vodenje projekta izgradnje Vrtca Kidričevo

GROBA GRADBENA DELA SO V ZAKLJUČNI FAZI

Vsi, ki hodite v bližini novega vrtca v Kidri
čevem, lahko opazite, da so groba gradbena 
dela v zaključni fazi, vključno z deli za izved
bo strehe, ki bodo predvidoma končana do 
konca leta 2007. Po zagotovilih izvajalca ni 
bojazni, da objekt ne bi bil končan do 3 1.8. 
2008, tako kot je zapisano v novem termin-

Foto:Anton Leskovar

skem planu z dne 2. 10. 2007.
Gradbeni odbor se redno sestaja na se
jah in spremlja potek gradnje. Kot sem že 
omenil, je izvajalec pripravil nov terminski 
plan z dne 2. 10. 2007, in če primerjamo 
plan in dejansko izvedena dela, ugotavlja
mo, da dela zaostajajo za cca. 10 dni za pla

nom. Po začetnih nesporazumih je odboru 
omogočena izposoja projektne in druge 
dokumentacije v zvezi z izgradnjo vrtca. 
Prav tako smo se dogovorili, da ima članica 
odbora ga. Vitoslava Mlakar pooblastilo za 
dostop na gradbišče v imenu gradbenega 
odbora.

Pri pregledu projekta in poteku gradnje 
smo na odboru sprejeli določene spre
membe:
-na predlog izvajalca in nadzornika g. Stra- 
fela se je izvedla sprememba pri temeljenju 
(namesto pasovnih temeljev se je izvedla 
temeljna plošča);
-na podlagi vpisa otrok v vrtec v letu 2007 
smo sprejeli sklep, da se za I. in 2. starostno 
obdobje preuredita večnamenska prostora 
tako, da jih je ob povečanem številu otrok 
možno koristiti za igralnici;
-na podlagi ogleda talnih oblog v OS Cir
kovce in Gimnaziji Ptuj smo se v odbo
ru odločili, da se namesto predvidenega 
CHOFLEX tlaka položi v igralnicah in ho
dnikih gumi akustični tlak s PE-zaščito;
-pri izvedbi strehe smo se strinjali z izva
jalci, da se na delu strehe, kjer so predvi
deni leseni morali in nad njim kritina, le-ta 
izvede s hibont pločevino, ob pogoju ne
spremenjene pogodbene cene za ta prvo-
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tna dela. Prav tako smo se odločili, da se na 
delu strehe, kjer je predvidena ozelenitev 
Xerofor, le-ta izvede v isti sestavi, kot je na 
drugih delih strehe (s prodcem), saj je ta 
izvedba cenejša in se s tem zmanjšajo tudi 
stroški kasnejšega vzdrževanja. Prav tako 
smo se na podlagi ugotovitve, da so posa
mezne strešne površine majhne kvadratu
re, odločili za zamenjavo po projektu pred
videnega odvodnjavanja po sistemu Pluvia z 
odvodnjavanjem po klasičnem sistemu in s 
tem znižali stroške izvedbe odvodnjavanja; 
-seznanili smo se z ugotovitvijo revizi
je projekta strojnih inštalacij (ogrevanje, 
prezračevanje) in s spremembami ter do
polnitvami projekta, ki bi zagotavljale ma
ksimalno varčevanje z energijo in upošte

vajo delovni in mirujoči čas vrtca (sobote, 
nedelje, prazniki) ter prilagajajo tempera
turo temu režimu. Izdelana je sprememba 
projekta strojnih inštalacij, kar je imelo za 
posledico tudi spremembo projekta ele- 
ktroinštalacij, kar pa skupaj podraži inve
sticijo za 224.876,62 EUR. Zato smo člani 
odbora sprejeli odločitev, da se pridobi 
mnenje projektanta strojnih inštalacij gle
de na upravičenost podražitve investicije 
ter na zmanjšanje stroškov ogrevanja in 
obratovanja ter vplivov na okolje. Odbor 
predlaga občinskemu svetu, da na osnovi 
mnenja projektanta sprejme odločitev o 
spremembi strojnih in elektroinštalacij. V 
primeru pozitivne odločitve se poskušajo 
pridobiti dodatna sredstva države in EU za

okoljevarstvene projekte;
-prav tako smo člani odbora sprejeli sklep, 
da mora izvajalec del za vse vgrajene ma
teriale in opremo dostaviti certifikate in 
vzorce, da se prepreči vgradnja nekvalite
tnih materialov.

Gradnja vrtca prehaja v fazo obrtniških del, 
katera se bodo nadaljevala v naslednjih me
secih. Vprašanja in pobude v zvezi z izgra
dnjo vrtca lahko pošljete na Občino Kidri
čevo in z veseljem vam bomo odgovorili.

Anton Leskovar, 
predsednik odbora za spremljanje 

in vodenje projekta izgradnje vrtca Kidričevo

Odbor za gospodarstvo Občine Kidričevo

Spoštovane kolegice in kolegi podjetniki in obrtniki!

Leto 2007 se počasi poslavlja. Prvič letos 
v davčni napovedi ne bomo mogli več uve
ljavljati olajšav za naložbe, razen za visok 
tehnološki razvoj, katerega pa povprečni 
obrtniki, kot so šoferji, gradbinci in po
dobne dejavnosti, niti ne moremo imeti. 
Razlage ministra za gospodarstvo g.Vizjaka 
so sicer bile, da se bo trudil ponovno uve
sti 20-odstotno olajšavo, vendar očitno ni 
volje in spoznanja vlade, da so te olajšave 
poganjale male obrtnike naprej, da so vla
gali v nove stroje, s tem pa tudi zaposlovali 
nove ljudi, večali proizvodnjo in zaradi tega 
posledično plačevali več DDV-j a. Res pa je, 
da bo vlada za leto 2007 pobrala veliko več 
dohodnine, za katero še sedaj ne vedo, kam 
z njo, v gospodarstvo pa je gotovo ne bodo 
veliko vrnili.
Smo pa zato v občini Kidričevo prvič po
rabili vsa sredstva, ki smo jih v odboru za 
gospodarstvo namenili za naložbe, prvič za
poslene, nastope na sejmih in za izobraže
vanje. Očitno ste obrtniki spoznali, da tudi 
če je malo, nekaj pa le je, ali ne? Opravili 
smo še nadzor nad lani porabljenimi sred
stvi, ki ste jih upravičenci dobili, in nismo 
ugotovili nobenih nepravilnosti.
V mesecu septembru smo bili na dvodnev
nem izletu »po lepi modri Donavi«. Ker je 
bil termin malo neugoden, saj se je letos 
zelo hitro začela trgatev, smo zraven po
vabili tudi občinske svetnike. Bilo nas je za 
poln avtobus in želja vseh, ki smo bili na 
izletu, je, da se izlet ponovi tudi naslednje 
leto. Ob tem bi se rad zahvalil podjetju SA- 
UBERMACHER iz Ptuja za njihov sponzor
ski prispevek in turistični agenciji SAJKO iz

Slovenske Bistrice za odlično pripravljen 
izlet.
V letu 2008 imamo v odboru za gospodar
stvo občine Kidričevo še veliko zamisli, ki 
pa so močno odvisne od financ. Vendar o 
tem več v začetku prihodnjega leta, ko bo 
že tudi znana teža občinskega proračuna in 
kako dobri »Božički« so bili župan in ob
činski svet do našega odbora.

Foto: Zoran Žunko

Ob zaključku letošnjega leta pa vam člani 
odbora za gospodarstvo občine Kidričevo 
želimo

SREČNO, ZDRAVO IN USPEHOV POL
NO NOVO LETO 2008.

Predsednik odbora za gospodarstvo 
Občine Kidričevo, 

Zoran Žunko
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Odbor za varstvo okolja in požarno varnost

ZELENI PLANET ZEMLJA VSE BOLJ KAŽE ZOBE
Tehnološko-tehnični razvoj je predvsem v 
dvajsetem stoletju zanemarjal naravne za
konitosti. Proizvodnja nevarnih snovi, emisije 
strupenih in toplogrednih plinov, obreme
njevanje voda s tehnološko obremenjenimi 
snovmi so dosegli kritično točko, ki ogroža 
ravnovesje med človekom in naravo. 
Ogroženost planeta Zemlje se kaže v kli
matskih spremembah, stanju voda, zemlje in 
zraka. Vse več živalskih in rastlinskih vrst je 
ogroženih, številne pa so že izumrle. Znanost 
vse bolj javno in glasno - z dokazi - opozarja 
na globalne ekološke probleme ter nujnost 
sprememb.
Nekateri glavni ekološki problemi so:
- segrevanje ozračja - topla greda
- onesnaževanje zraka, vode in zemlje
- večanje ozonske luknje
- prekomerno izkoriščanje virov naravne 

ga bogastva
- proizvodnja nevarnih snovi, nevarnih in 

posebnih odpadkov
- izumiranje rastlinskih in živalskih vrst
- ogrožanje kakovosti življenja
To so vse bolj izraziti problemi in povzročajo

Foto:Anton Leskovar

nove pojave, ki se pogosto kažejo kot različ
ne oblike naravnih nesreč, povzročajo izumi
ranje živalskih in rastlinskih vrst ter ogrožajo 
kvaliteto človekovega življenja.
Da to drži, smo bili priča tudi v letošnjem 
letu, ko smo lahko spremljali tragične do
godke v sosednjih in bližnjih državah, ki so 
se (med drugim) zgodili zaradi vremenskih 
pojavov, natančneje - zaradi suše. V mesecu 
septembru pa je del Slovenije prizadela ena 
najhujših naravnih nesreč od osamosvojitve 
države. Vodna ujma kot posledica ekstremnih 
vremenskih pojavov je povzročila razdejanje 
predvsem v severozahodnem delu Slovenije, 
in sicer v porečjih Selške Sore, spodnje Idrijce 
in Bače. Poplave so najbolj prizadele občino 
Železniki, kjer so bili višje ležeči kraji za nekaj 
časa zaradi neprevoznih cest celo odrezani 
od sveta.
Močno deževje je prizadelo tudi našo občino, 
saj je voda prestopila bregove reke Polska
ve in Framskega potoka ter posledično zalila 
kletne prostore stanovanjskih hiš. V odboru 
za varstvo okolja smo se dogovorili za ak
tivnosti, ki bodo zmanjšale možnosti razlitja 
reke Polskave proti stanovanjskim hišam, 
vendar bomo vsi skupaj morali storiti veliko 
več pri osveščanju prebivalstva za ohranitev 
našega domovanja.
V naslednjem letu bomo v Občini Kidričevo 
pričeli z veliko investicijo zaščite podtalnice 
Dravskega polja (izgradnja kanalizacije), prav 
tako imamo v naši občini urejenih 19 ekolo
ških otokov ter zbirni center za ravnanje z 
odpadki. Vendar se nam na območju občine 
pojavljajo vedno nova divja odlagališča od
padkov kljub dejstvu, da lahko občani Občine

Kidričevo svoje odpadke brezplačno odložijo 
na ekološki otok (papir, steklo, pločevinke, 
plastično embalažo) in vse ostale odpadke 
v zbirni center v Kidričevem. Novost je, da 
lahko v zbirnem centru odložite tudi klavni- 
ške odpadke (svinjske kože), tako lahko samo 
upamo, da le-teh ne bomo več našli v gozdo
vih in potokih.
Kljub dejstvu, da nikakor ne moremo biti za
dovoljni z urejenostjo ekoloških otokov, pa 
nam vliva upanje k vse večjemu osveščanju 
prebivalstva dejstvo, da se količina zbranih 
odpadkov v zbirnem centru vsak mesec po
večuje.Tako smo v obdobju od 1.7.2007 do 
10. 9. 2007 zbrali v zbirnem centru 32 ton, 
od 10. 9. 2007 do 31. 10. 2007 pa že 40 ton 
raznih odpadkov.
V mesecu novembru ste na vsa gospodinjstva 
ponovno prejeli zloženke »LOČUJEM IN 
VARUJEM«, iz katerih je razvidno, kam lahko 
odložimo posamezne odpadke. Na odboru 
za varstvo okolja smo se odločili, da bomo 
pričeli s poostrenim nadzorom odlaganja in 
sortiranja odpadkov ter kršitelje predali v 
postopek ustreznim službam v obravnavo. 
Kot pravi stari slovenski pregovor »Zrno na 
zrno pogača ...«, prispevajmo vsi delček k 
ohranjanju našega okolja in našim otrokom 
pustimo možnost prebivanja na ZELENEM 
PLANETU ZEMLJA.

Anton Leskovar, 
predsednik Odbora za 

varstvo okolja in požarno varnost

VOŠČILO

V letu 2008 vam želimo veliko sreče, zdrav
ja in osebnega zadovoljstva.

GZ Kidričevo

Odbor za družbene dejavnosti Občine Kidričevo

NI RES, DA JE RAVNA ČRTA VEDNO NAJKRAJŠA
(IN NAJBOLJŠA) POT ...

(C. E. Lessing)
Ob koncu koledarskega leta je čas, da se 
ozremo nazaj, pregledamo, kaj in kako smo 
naredili, predvsem pa, da ustrezno načrtuje
mo za naprej. Slednjega ne moremo uspešno 
izvesti, če ne opravimo temeljite analize.
Ker pa vam dolgujem še obvestilo o naši 8. 
seji, mi dovolite, da na kratko povzamem, kaj 
smo obravnavali in kaj sklenili. Najprej nam je 
avtor našega grba in zastave, gospod Darko

Ferlinc, predstavil prototip protokolarnega 
darila Občine Kidričevo, ki ga bomo skupaj z 
našim največjim gospodarskim subjektom, to 
je TALUM d. d., skušali udejanjiti. Po pregledu 
realizacije sklepov prejšnje seje in potrditvi 
zapisnika smo se lotili predloga rebalansa 
proračuna za leto 2007, okvirno pa se dota
knili tudi sestavin proračuna za leto 2008, s 
poudarkom na postavkah s področja pristoj

nosti našega odbora seveda. Na seji je bil pri
soten tudi gospod župan Jože Murko, ki nam 
je »iz prve roke« predstavil dejansko stanje 
in ključne argumente za prioritete, ki jih za
radi pridobitve evropskih sredstev moramo 
upoštevati tudi v proračunu 2008. Po krajši 
razpravi smo sklenili, da rebalans potrdimo 
v predlagani obliki, s posameznimi popravki, 
ki jih bomo z amandmaji vložili na sami seji
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občinskega sveta.
Za podrobnejši pregled posredovanih poročil 
o izvajanju sofinanciranih programov humani
tarnih, zdravstvenih in invalidskih organizacij 
in društev smo zadolžili gospo Zdenko Frank 
iz občinske uprave, da preveri realizacijo pod
pisnikov pogodb in jih v primeru neizpolnje
vanja določb pozove, da le-te izpolnijo zaradi 
upravičenosti do drugega dela izplačil, kot je 
navedeno v pogodbi.
V zadevi cepljenje deklic proti raku na mater
ničnem vratu smo se seznanili s povratnimi 
informacijami iz obeh osnovnih šol in ugoto
vili, da se je 77 staršev odločilo za cepljenje 
s pomočjo dogovorjenega deleža s strani 
občine.
Pod točko »razno« smo obravnavali poročila 
Nadzornega odbora (NO) Občine Kidričevo, 
ki je opravil nadzor nad porabo sredstev v 
institucijah in društvih s področja, ki sodi pod 
okrilje našega odbora. Zraven ostalih so pre
gledali torej še Prosvetno društvo Cirkovce, 
Strelsko društvo Kidričevo in Javni vzgojno- 
varstveni zavod Vrtec Kidričevo. Ker večjih 
kršitev v nobeni od omenjenih organizacij ni 
bilo, smo se člani odbora le seznanili z ugo
tovitvami in jih nismo posebej obravnavali.
V novembru bo NO preveril še poslovanje 
obeh šol, rezultate pa bomo obravnavali na 
eni od naslednjih sej oziroma ko nam bodo 
posredovali zaključno poročilo.
Sama sem članom odbora za družbene dejav
nosti podala še nekaj predlogov. Med drugim, 
da bi skušali pomagati težji invalidki iz naše 
občine pri nakupu računalnika, v sodelovanju 
z društvom invalidov Kidričevo; da skupaj 
izpeljemo silvestrovanje na prostem, čeprav 
sem zanj zadolžena sama; zlasti pa sem apeli
rala na člane, da na podlagi analiz in evalvacij 
pripravimo strategijo razvoja za posamezno 
področje iz naše pristojnosti (zdravstvo, so
ciala, šolstvo, kultura, šport), predvsem pa, da 
odgovorimo vam, kako in s čim občina zago
tavlja kvaliteto bivanja oziroma v kolikšnem 
obsegu. V tem smislu bomo celostno pre
glednico objavili na spletni strani občine in v 
občinskem glasilu Ravno polje, s čimer smo 
vsi soglašali.
V imenu članov Odbora za družbene dejav
nosti Občine Kidričevo vam vsem skupaj in 
vsakomur posebej želim neizmernega no
tranjega zadovoljstva, zdravja, sreče, ljubezni, 
uspeha, medsebojnega razumevanja in da 
bi našli čudovito v vsakem trenutku vašega 
vsakdanjega življenja. Kajti menda je jasno, da 
nikoli ne bi našli nasprotij, kaj je dobro in kaj 
slabo, če ne bi imeli želja.
Vesel božič in srečno novo leto 2008!

Mag. Silvestra Klemenčič, prof., 
predsednica odbora za družbene dejavnosti

AKCIJE SVETA ZA PREVENTIVO 
IN VZGOJO V CESTNEM 
PROMETU V LETU 2007
Leto bo kmalu naokrog in zato smo se člani Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu odločili, da kanček svojega dela in akcij, ki smo jih izvajali v tekočem letu, pred
stavimo našim občanom, bralcem glasila Ravno polje.
Iz statistik prometnovarnostnih analiz je na območju Republike Slovenije možno razbrati, 
da je število prometnih nesreč v primerjavi s preteklim letom že preraslo lansko stati
stiko. Enak trend porasta števila prometnih nesreč s smrtnim izidom beležimo tudi na 
območju Občine Kidričevo, zgodilo se je pet prometnih nesreč s smrtnim izidom, v njih 
je umrlo 7 ljudi. Iz sledečega je razvidno, da nas v prihodnje čaka še veliko dela, ki bi ob 
upoštevanju cestnoprometnih predpisov prispevalo k znižanju vseh prometnih nesreč, 
tudi tistih z materialno škodo. Na Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu pa 
se zavedamo, da je vse vloženo delo Sveta lahko zaman, v kolikor ni sodelovanja občanov, 
ki znajo tudi na cesti poskrbeti za svojo varnost in hkrati varnost drugih v prometu. 
Skrb za potencialne odseke cest, ki bi utegnili postati tako imenovana črna točka, je bila le 
ena od nalog, ki si jih je svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu zadal v tekočem 
letu. Skupaj z občinsko upravo smo se namreč velikokrat aktivno vključevali v iskanje 
rešitev za zvišanje stopnje prometne varnosti na kritičnih odsekih cest in predvsem 
nezavarovanih cestno-železniških nivojskih križanj, ki jih imamo v naši občini še kar nekaj. 
Najbolj pereči problem, ki se je kazal tudi s prometnimi nesrečami, v katerih so udele
ženci utrpeli smrtne poškodbe, je vsekakor bil nezavarovani cestno-železniški prehod v 
Cirkovcah, ki pa je bil po številnih posredovanjih raznih svetov in iniciativ na Ministrstvo 
za promet in Direkcijo RS za železniški promet letos septembra tudi zavarovan. Kljub 
rešitvi tega problema pa ne smemo pozabiti na zavarovanje preostalih cestno-železniških 
križanj, ki še vedno ob nespoštovanju cestnoprometnih predpisov predstavljajo potenci
alno točko za morebitno prometno nesrečo.
Kljub dejstvu, da smo bili v prejšnjem glasilu v enem izmed člankov omenjeni in kritizira
ni glede zagotavljanja stopnje prometne varnosti naših osnovnošolcev in varnih šolskih 
poti, menimo, da je bila kritika prenagljena, pa vendar dobrodošla. Svet za preventivo je 
namreč že pred pričetkom novega šolskega leta sklenil, da bo izvedel popis vseh šolskih 
avtobusnih postajališč in jih opremil z ustrezno prometno signalizacijo. Popis postajališč 
je bil izveden, vsi kritični prehodi za pešce so bili ponovno pobarvani in označeni s trio- 
pani, preostala prometna signalizacija pa se je vzpostavljala in se še vzpostavlja v skladu z 
naročilom in organizacijskimi zmožnostmi. Ob pričetku novega šolskega leta smo s po
močjo občinskih društev upokojencev poskrbeli za varno prečkanje cest otrok, in sicer v 
bližini šolskih avtobusov in osnovnih šol.Za nesebično pomoč pri izvedbi navedene akcije 
se vsem upokojencem ponovno iskreno zahvaljujemo. Ob navedenem pa se je svet za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu vedno znova povezoval z osnovnimi šolami in 
vrtci in v sodelovanju izvajal številne akcije, kot so Ulice otrokom, varno kolo idr.
Ob koncu jeseni in začeteku zime je pretežen del dneva temno, ljudje praznujemo, se 
veselimo, svoj prosti čas preživljamo z družino in s prijatelji. Naj nam vsega lepega, ki 
nam ga prinaša novo leto, ne odnese kanček neprevidnosti. Da bi se izognili neprijetnim 
skušnjavam, bi vas v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu želeli opozoriti na 
nekaj zelo pomembnih akciji, med drugimi na: Bodi preViden, Alkohol ubija in Prehitra 
vožnja - obžalovanja vredna.
Ker je bilo leto, ki bo kmalu za nami, naporno in je še veliko stvari, ki smo jih počeli v 
Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu in bi za opisovanje vsake akcije posebej 
potrebovali nekaj več papirja in časa, bi vam ob zaključku članka želeli voščiti le še vesele 
božične praznike, med katerimi vas pozivamo k upoštevanju cestnoprometnih predpisov, 
s pomočjo katerih si bomo na neki način lahko tudi sami polepšali prihajajoče praznike, 
in srečno ter varno novo leto 2008.

Marko Bauman, 
Svet za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu
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Vili Podgoršek

PANGEA - ZASEBNI GEOLOŠKO-PALEONTOLOŠKI MUZEJ

V soboto, 27. oktobra 2007, je Vili Pod
goršek, profesor geografije na II. Gimna
ziji Maribor, svetovni popotnik, zgodo
vinar in zbiratelj mineralov in fosilov, v 
Dragonji vasi odprl vrata zasebnega geo- 
loško-paleontološkega muzeja Pangea.

Muzej Pangea je geološko-paleon- 
tološki. Kaj vse lahko najdemo v 
njem?
Muzej predstavlja fosile in minerale. V 
stalno razstavo, ki vsebuje več tematskih 
sklopov, so vključeni izbrani primerki iz 
zbirke, ki sodi med večje in sistematično 
urejene zbirke v Sloveniji in obsega nekaj 
čez 3000 primerkov mineralov in kamnin 
in približno toliko fosilov. Eksponati, ki 
so razstavljeni v muzeju, so se zbirali 
okrog 20 let.

Foto:Vili Podgoršek

Od kod izvira ime muzeja?
Pangea je ime, ki se nanaša na superceli- 
no, oziroma na pracelino v času mezozoi- 
ka, preden je proces tektonike plošč raz
dvojil njene celine. Imena se je domislil 
nemški geolog, astronom, meteorolog, 
klimatolog in raziskovalec Alfred Lothar 
VVegener. Njegovo zamisel o pracelini in 
premikanju celin so sprva ostro zavrača
li. Pangea je razpadla pred približno 200 
milijoni leti.

Koliko mineralov in fosilov je raz
stavljenih v muzeju?
Muzej stoji na dvorišču naše kmetije, 
zdaj je v njem le en prostor z razstavni
mi omarami, v katerih je 200 mineralov 
in fosilov iz Slovenije in sveta.
V naslednjem letu nameravamo zgraditi 
še letno učilnico in urediti leseni del, v 

naslednjih letih pa 
še podaljšek - še 
en del razstavišča, 
čez nekaj let pa na
meravamo urediti 
še geološki park.
V ureditev muzeja 
je vloženo veliko 
truda in časa, še 
posebej veliko sta 
pomagala brat Sil
vo in njegova žena 
Mateja.

Foto: Saša Peršoh

Kako je postavljeno razstavišče?
Razstavišče je postavljeno v sklopu de
setih vitrin in vsaka vitrina predstavlja 
zaključeno celoto.
V prvih dveh vitrinah so zbrani fosili: 
prva vitrina predstavlja geološko zgo
dovino Zemlje - fosili so predstavljeni 
sistematično - od najstarejšega obdo
bja naprej do danes - primerek iz pred- 
kambrija izvira iz milijarde let in nekaj 
let nazaj, najstarejši slovenski fosili, ki so 
razstavljeni, so iz paleozoika.
Druga vitrina bo tudi paleontološka - 
del eksponatov trenutno manjka, ker so 
razstavljeni v Ormožu, celotna vitrina bo 
namenjena Panonskemu morju, ki je izgi
nilo šest do sedem milijonov let nazaj. 
Ostalih osem vitrin je geoloških - name
njenih mineralom in kristalom - ogleda
mo si lahko zbirko mineralov Pohorja, 
minerale sveta, nekristalizirane oblike 
kremena (kremen je najbolj razširjen mi
neral), svet opalov (zbirka šteje opale iz 
27 držav), kristalizirane oblike kremena 
in kalcit (v Sloveniji najbolj razširjen mi
neral).

Kateri mineral je za vas najlepši?
Težko se je opredeliti, saj je vsak zase 
nekaj posebnega, vsak pa nosi tudi svojo 
zgodbo.

Kdaj si lahko ogledamo zbirko fosi
lov in mineralov?
Zbirko si je ogledalo že veliko skupin, 
ogled pa je možen le po predhodnem 
dogovoru (02 77 95 551).

Saša Peršoh

Ravno polje Vam ponujamo v 
branje tudi na spletni strani 

www.kidricevo.si.
S/VI
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OBISK VLADE V PODRAVJU

-------------------- IP - Aktualno

V ponedeljek, 12. novembra 2007, so se 
predstavniki Občine Kidričevo sestali z 
ministrom Janezom Podobnikom, general
no direktorico Direktorata za evropske 
zadeve in investicij Bernardo Podlipnik, 
Direktorico ARSO izpostava MB Nevenko 
Colnarič in Dragico Bratanič iz službe za 
odnose z javnostjo.

Razpravljali so o višini odškodnine za ek
sploatacijo gramoza v gramoznici Pleterje. 
Minister se zaveda, da višina odškodnine za 
črpanje gramoza, ki pripada občini, ne za
dostuje za odpravo oz. sanacijo cest in jav
nih poti, ki se povečujejo zaradi povečane 
obremenitve s tovornim prometom, in zato 
predlaga, da si občina dodatna sredstva za 
vzdrževanje teh cest pridobi z dogovorom 
s koncesionarji, ki izkoriščajo gramoz na 
območju občine.

Ministrstvo podpira projekt Zaščita kako
vosti podtalnice Dravskega in Ptujskega 
polja ter bo v obdobju treh let (2008- 
2010) zagotovilo sofinanciranje projekta 
in v najkrajšem času poiskalo rešitev za 
dodatna sredstva, ki so potrebna zaradi 
višje investicijske cene. S tem bi bistveno 
razbremenili proračun občin in s tem omo
gočili prepotrebno izvedbo kanalizacijskega 
in vodovodnega omrežja tega območja. Mi
nister je poudaril, da je potrebno izvajalsko 
pogodbo čimprej podpisati in še letos uve
sti izvajalca v delo.

Minister je skupaj s 
svojimi sodelavci za- 

I gotovil, da bo glede 
na dodatna sredstva

na za vzdrževanje in 
urejanje vodotokov 
del teh sredstev na- 

p jBB menil za ureditev
MMster PMnik zagotovil protipoplavne var-

manjkajoča sredstva za izgradnjo r ~ r

kanalizacije v naSi občni nOSti Polskave. Za
preprečevanje onesnaževanja Framskega 
potoka in Prednice zaradi občasnega nede
lovanja čistilne naprave v Račah bo skupna 
komisija (MOP - ARSO, Občina Kidričevo 
in upravljalec vodotokov) opravila terenski 
ogled in poskušala najti rešitev, ki se naj 
predloži ministru v odločanje.

Ministrstvo bo tvorno in aktivno pomagalo 
občinam pri izpeljavi postopkov pri izdelavi 
občinskih prostorskih načrtov, upoštevalo 
bo realne potrebe občanov, zlasti pri raz

pršeni poselitvi in razpršeni gradnji. 
Minister podpira tudi prizadevanja vodilnih 
struktur Taluma in Silkema, njihove rešitve 
glede okoljevarstvenih izboljšav na podlagi 
nove tehnologije in čistejše proizvodnje.
V dokaz navedenega bo podjetje Talum v 
kratkem pridobilo od ministrstva okolje
varstveno dovoljenje.

V torek, 13. novembra 2007, je v Vrtcu Ki
dričevo potekal pogovor med predstavniki 
občine z županom Jožetom Murkom na 
čelu in državno sekretarko na Ministrstvu 
za šolstvo in šport Republike Slovenije dr. 
Magdaleno Sverc. Ministrstvo podpira pro
jekt izgradnje vrtca in je zadovoljno s sa
mim potekom izvedbe. Podpira tudi občin
ska prizadevanja za dokončanje investicije v 
letu 2008 in predlaga, da občina v proraču
nu zagotovi sredstva za njeno dokončanje. 
Generalna sekretarka je nakazala možnost, 
da bi ob nadaljnjem sprotnem obveščanju 
in dobrem sodelovanju konec leta 2008 
poiskali tudi na ministrstvu način, da bi ob
čini omogočili pokritje investicije (tudi z 
njihove strani) v celoti.

Državna sekretarka je bila seznanjena z 
željo občine po novi investiciji - športni 
dvorani - in je predlagala, da se o nameri 
po pridobitvi vse potrebne dokumentaci
je, ki je v izdelavi, seznani tudi ministrstvo. 
Občina se naj po končani skupni investiciji 
(vrtec) prijavi na razpis z novo investicijo.

V nadaljevanju dneva so se predstavniki 
občine sestali s Francijem Žnidaršičem, 
državnim sekretarjem na Ministrstvu za 
obrambo, in z Igorjem Neredom, general
nim direktorjem Direktorata Republike 
Slovenije za logistiko. Pridružil pa se jim 
je tudi minister za obrambo Karl Erjavec 
s sodelavci.

Obiskali so podjetje Talum d.d. in se sezna
nili z oceno ogroženosti ter načrti zaščite 
reševanja, ogledali so si strelišče Slovenske 
vojske v Apačah, obiskali skladišče Sloven
ske vojske v Kidričevem s predstavitvi
jo centralnega sistema logistične oskrbe 
OKO.

Državni sekretar je izrazil potrebo po pri
dobitvi parcele 677/1, KO Apače, zaradi 
umestitve strelišča. S strani ministrstva je 
bilo predlagano tudi, da si lokalna skupnost 
ogleda strelišče Mlake pri Vipavi, ki naj bi 
bilo v določenih pogledih podobno pred

videnemu moderniziranemu strelišču v 
Apačah. Po opravljenem ogledu bi bil sklic 
sestanka s predstavniki MORS-a, občine in 
projektanti. Ministrstvo predvideva, da bi 
se investicija modernizacije strelišča na ob
stoječi lokaciji izvedla v letu 2008.

Ministrstvo se je zavezalo, da bo nudilo ob
čini pomoč pri umestitvi občinske lokalne 
ceste, ki se uporablja za dostop na strelišče, 
v regionalno - državno, prav tako ministr
stvo zagotovi, da bo za dostop težjih vozil 
in oklepnikov uporabljalo s strani občine 
predlagano pot na južni strani Polskave (od 
regionalne ceste do strelišča) in jo tudi 
vzdrževalo. Zaradi možnosti razlitja vodo
toka Polskave tudi na zemljišča, ki so v lasti 
Ministrstva za obrambo RS, bosta MORS in 
lokalna skupnost skupaj zahtevala na MOP- 
u ukrepe za preprečitev poplav.

Prav tako se je ministrstvo obvezalo, da 
bo obveščalo lokalno skupnost (in obča
ne) o aktivnostih na strelišču. Občina pa 
je MORS zaprosila, naj jih obvešča o vseh 
bodočih nameravanih projektih in njihovih 
umestitvah v prostor.

Ministrica za zdravje Zofija Mazej Kukovič 
se je sešla z vodstvom ZD Ptuj in županom 
občine Kidričevo, pogovor je tekel o zago
tovitvi novih prostorov v občini Kidričevo.

Ob koncu dneva se je župan Jože Murko 
srečal še z ministrom za promet mag. Ra
dovanom Žerjavom ob odprtju nadome
stnega mostu na regionalni cesti Rogatec- 
Majšperk v občini Majšperk.

Saša Peršoh

Želimo vam prijetne
božične praznike,
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pa naj bo /o o o \ZooooX

zdravo, 
srečno in ‘/ O o O 0 \

veselo.
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Uredniški odbor Ravnega polja
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Aktualno

MANJŠA PORABA ELEKTRIČNE ENERGIJE V SLOVENIJI 
NA RAČUN URESNIČENE VIZIJE IN STRATEGIJE TALUMA

»P----------------------------

Talum je med 21. in 24. novembrom prire
dil tradicionalne tovarniške dneve, ko so si 
na dan odprtih vrat posamezniki lahko še 
zadnjič ogledali, kako poteka proizvodnja 
aluminija v elektrolizi B. V družbi namreč 
s koncem naslednjega meseca zaključujejo 
program prestrukturiranja proizvodnje in 
ustavitve proizvodnje aluminija v elektrolizi 
B. Z investicijskimi vlaganji v prestrukturi
ranje proizvodnje, ki vključuje projekt pre- 
taljevanja odpadnega aluminija in projekt 
proizvodnje ulitkov, s skupno predračunsko 
vrednostjo 36.171 milijonov evrov, družba 
prehaja v novo strategijo razvoja. Brez ele
ktrolize B pa bo proizvodnja v Talumu v ce
loti skladna z ekološkimi standardi IPPC in 
z izpolnjenimi vsemi pogoji za izdajo oko
ljevarstvenega dovoljenja.

Z načrtno prenovo proizvodnih naprav in 
uvajanjem sprememb v ravnanju z okoljem 
jeTalum začel že pred 19 leti, ko se je pričel 
projekt modernizacije proizvodnje primar
nega aluminija. Leta 2002 je bila dograjena 
elektroliza C, s koncem decembra 2007 pa 
bo v Talumu proizvodnja aluminija v elek
trolizi B popolnoma ustavljena. S tem se bo 
bistveno zmanjšala poraba glavnih surovin, 
električne energije (z 1,7TWh letno na 1,2 
TWh letno), za približno desetkrat se bodo 
znižale emisijske količine prahu, za pribli
žno trikrat se bodo znižale emisije plinskih 
fluoridov, znižale se bodo tudi emisije tako 
imenovanih PFC-jev. Obseg znižanja porabe 
električne energije v Talumu je primerljiv z 
letno količino proizvodnje v HE Zlatoličje 
in v 5. bloku TE Šoštanj.
Talum je torej izpolnil vse pogoje za izda
jo okoljevarstvenega dovoljenja, katerega

predlog je na Mini
strstvu za okolje že 
pripravljen za izdajo, 
v posameznih izre
kih dovoljenja pa so 
zapisane določene 
specifične zahteve 
do leta 2010 in po 
tem letu. V prihodnje 
želi Talum povečevati 
proizvodnjo aluminij
skih proizvodov ob 
hkratnem zmanjševa
nju porabe primarne 
energije, obenem pa 
vzdrževati visoko ka
kovost proizvodov 
ter krepiti produktivnost, učinkovitost in 
konkurenčnost družbe.

Predsednik uprave mag. Danilo Toplek vidi 
prednosti Taluma predvsem v: »obvlado
vanju trga aluminija (ki Talum uvrščajo v 
sam svetovni vrh proizvajalcev aluminija), 
skrbno izbranem segmentu naročniške 
proizvodnje (s katerim ima Talum zagoto
vljen trg po celem svetu), v lastnem, viso
ko usposobljenem in visoko motiviranem 
strokovnem kadru, dolgoletni tradiciji od
govornega poslovanja (ki je Talumu omo
gočila izpolnjevanje vseh evropskih oko
ljevarstvenih zahtev) ter v jasno začrtani 
viziji razvoja Taluma.« Talum v obdobju od 
januarja do septembra letos beleži pozi
tivni poslovni izid v višini 7.973.964 EUR. 
Ta presega tako planiranega za to obdobje 
kakor tudi poslovni izid iz enakega obdobja 
lanskega leta.

Foto: Dejan Levanič

Župan občine Kidričevo Jože Murko je ob 
tej priložnosti dejal, da ga veselijo predvsem 
rezultati Taluma na področju zmanjševanja 
okoljskega onesnaževanja, saj je to dej
stvo pomembno za vse prebivalce občine 
Kidričevo. »Zaradi pravočasnega začetka 
reševanja potencialno presežnih delavcev, 
uvajanja novih proizvodov in povečevanja 
proizvodnje v posameznih delovnih sredi
nah je Talumu uspelo poskrbeti za večino 
delavcev, katerih delo zaradi prenehanja 
proizvodnje aluminija v elektrolizi B ne bi 
bilo več potrebno. To je pozitivna politika 
do zaposlenih in to v lokalnem okolju poz
dravljamo,« je povedal in ob koncu izrazil 
čestitke vodstvu družbe, ki je s svojo vizijo 
in razvojno naravnanostjo uspelo narediti 
»zeleno« tovarno, polno novih idej in po
slovnih priložnosti.

Dejan Levanič

Koncert pihalnega 
orkestra Talum

Ob začetku praznovanja 53. tovarniškega 
praznika podjetja Talum so se v soboto, 17. 
novembra, pred številčno publiko v resta
vraciji Pan s koncertom predstavili člani 
pihalnega orkestra Talum, ki ji vodi dirigent 
Stefan Garkov. Kot gostje so na koncertu 
nastopili člani pihalnega orkestra Societa fi- 
larmonica di pozzuolo del friuli, ki prihajajo 
iz okolice mesta Vidma oz. Udine.

Saša Peršoh
Foto: Saša Peršoh
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USTANOVITEV IN UVEDBA 
POKRAJIN V REPUBLIKI SLOVENIJI

---------------------------------------------------------------------------1---------------------

10. decembra 2007 je v Osnovni šoli Ki
dričevo potekala razprava o ustanovitvi in 
uvedbi pokrajin v Republiki Sloveniji. Na 
okrogli mizi, ki so se je udeležili župan Jože 
Murko, nekateri svetniki Občine Kidričevo 
in občani, je poročal poslanec Branko Ma
rinič, ki je tudi tvorno sodeloval pri pripravi 
zakona.

Po novi pokrajinski zakonodaji, ki so jo 
poslanci že predložili državnemu zboru, 
bo Republika Slovenija razdeljena na 14 
pokrajin. Z uvedbo pokrajin bo prišlo do 
prenosa državnih nalog v pristojnost po
krajin, s čimer se bo zagotovil enakomer
nejši razvoj pokrajin.

Kidričevska obči
na bo skupaj s še 
18 drugimi obči
nami z našega po
dročja del Vzho
dne Štajerske oz. 
Ptujsko-ormoške 
pokrajine (glede 
imena še pote
kajo pogajanja) in 
bo imela sedež v 
Ptuju, pokrajinski 
svet pa bo sesta
vljalo 37 članov, 
od tega jih bomo 
na območju Haj
dine, Majšperka, 
Kidričevega in 
Žetal volili 7.

V drugem delu okrogle mize je tekla be
seda o državnih investicijah na področju 
cestne infrastrukture na območju občine 
Kidričevo.

V občini Kidričevo sodi pod državno upra
vljanje 72 km2 cest, in sicer cesti Hajdi
na—Majšperk ter Šikolska cesta. Župan Jože 
Murko je izrazil zahvalo poslancu Mariniču 
za konstruktivno reševanje problematike 
infrastrukture, saj so v predlogu proraču
na Republike Slovenije za leto 2008 in leto 
2009 predvidena sredstva za izgradnjo kro
žišča in ureditev pločnika ter kolesarske 
steze na cesti Kidričevo-Majšperk (križišče 
Pri črni mački), predloga proračuna za leto 
2009 in leto 2010 predvidevata sredstva za 
ureditev ceste v Lovrencu, v letu 2009 bo 
proračunski denar namenjen še za uredi
tev križišča v Kungoti - za ureditev tretjega 
zavijal n ega pasu in za posege za umiritev 
prometa.

S prvim januarjem pa bo prišlo tudi do 
prekategorizacije Tovarniške ceste v regi
onalno.

Saša PeršohFoto: Saša Peršoh

V TRETJE GRE RADO
Letos smo v Pleterjah že tretjič zapored z 
združenimi močmi vseh vaščanov uspešno 
izpeljali tradicionalni kolesarski maraton. 
Na kolesa smo sedli 18. avgusta 2007 in 
se, kot vsako leto, tudi tokrat zbrali pred 
vaško kapelico, kjer smo za dober začetek 
z domačim žganjem uničili vse morebitne

bacile in si ob splošnih napotkih privoščili 
majhen prigrizek, ki nam ga je letošnje leto 
prispevala mesarija Skodič iz Rač, otroci pa 
so bili deležni sladkega energijskega zalo
gaja. Prav vsi kolesarji pa so za popotnico 
dobili še robčke Paloma, za primer, če bi 
jim potne srage zašle v oči. Tako dobro 

preskrbljeni in 
opremljeni se nas 
je vseh 55 kolesar
jev podalo na pot, 
marljivi posame
zniki pa so medtem 
doma pripravljali 
vse potrebno za 
prijetno vzdušje ob 
naši vrnitvi.
Pot nas je vodila 
skozi Cirkovce in 
Jablane do Sestrž, 
kjer smo si pri
voščili prvi krajši 
postanek. Nato

smo zapeljali do Črešnjevca in pristali na 
Pučniku. Da ne bo pomote-ne govorimo o 
letališču, temveč o sadjarstvu Lešnik-Puč- 
nik, kjer so nas prijazno sprejeli in nam pri
pravili poučno ekskurzijo v malem. Lastnik 
G usti Lešnik nas je v grobem seznanil z 
osnovami pridelovanja in skladiščenja ja
bolk ter nas popeljal skozi moderno opre
mljeno hladilnico. Nato nas je pospremil še 
v sadovnjak, kjer smo si prav vsi postregli 
s sočnimi jabolki. Poslovili smo se in na
daljevali pot proti Pragerskemu. Tam smo 
si ogledali strelišče, nato pa zapeljali pro
ti Stražgojnci. Tukaj smo se razdelili v dve 
skupini. Nekateri so od tu naprej krenili 
proti Sikolam in nato skozi Cirkovce nazaj 
domov, druga skupina pa smo se zapeljali 
še do Krajinskega parka Rače in se nato 
skozi Podovo, Stražgojnco, Sikole in Cir
kovce vrnili domov. Letošnji maraton je 
tako za prvo skupino kolesarjev znašal 35 
km, medtem ko je druga skupina prevozila 
kar 47 km dolgo pot.

Foto.Ankica Logar
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Krajevni odbori

Ti pa, ki so ostali doma, so poskrbeli, da 
smo izgubljene kalorije kar se da hitro na
domestili, saj smo se vsi namreč grozno 
bali, da ne bi kakšen kilogram izgubili. Zato 
posebna pohvala domačim kuharjem in pri
dnim gospodinjam, ki so prispevale okusne 
sladice. Prijetno druženje se je nato nada
ljevalo vse do noči in še naslednji dan.

Ob tej priložnosti se iskreno zahvaljujem 
vsem vaščanom, ki so s svojo dobro voljo 
in delom prispevali k temu, da smo tudi 
letos uspeli tako dobro izpeljati ta naš ko
lesarski podvig, in lepo bi bilo, če bi se v 
takem ali še večjem (čisto malo) številu za
vihteli na kolesa tudi prihodnje leto.

__________________________Ankica Logar,

KRAJEVNI ODBOR MIHOVCE 
- DRAGONJA VAS
Krajevni odbor se je sestal na dveh rednih 
sejah in eni izredni. Na drugi redni seji 
smo sprejeli plan dela za novi mandat.

Glavne točke našega plana so:
- postaviti ograjo ob igrišču v Mihovcah 

in zarisati črte za košarko;
- dokončati dom Mihovce (vetrolovi, stre 

ha, izolacija stropa, ureditev okolice);
- od doma Mihovce do potoka sanirati 

divje odlagališče (navoziti zemljo in 
posejati travo);

- ograditi prostor pri PGD Dragonja vas 
in postaviti otroška igrala;

- postaviti ekološki otok v Dragonji vasi;
- urediti javno razsvetljavo do Mlakarja, 

Dragonja vas 18;
- asfaltirati cesto Mihovce-Podlože;
- razširiti cesto v Dragonji vasi od 

gasilskega doma do hišne številke I;
- asfaltirati cesto do Klančnika, Mihovce 

27, do Potočnika in pri železnici;
- preplastiti cesto od Medveda do Lenke.

Sprejeli smo tudi sklep oziroma zahtevo, 
da se obvozne ceste severno in južno ob 
železnici od železniškega prehoda RT P do 
halde dokončno uredijo.

Vse krajane in krajanke pa pozivamo, da 
članom krajevnega odbora podajo tudi 
svoje mnenje, pripombe, želje ali proble
me - prisluhnili bomo vsem. Poskušali jih 
bomo upoštevati in rešiti. Če to ne bo v 
naši moči, bomo tista podaljšana roka do 
občine, da vaše mnenje, želje ali probleme 
tudi tam slišijo.

V našem krajevnem odboru imamo že dol
go časa probleme s pitno vodo. Ker smo na 
koncu vodovodnega omrežja, to občutimo 
znatno bolj kot ostali. Že nekajkrat se je 
pojavila voda rjave barve z usedlinami in 
vonjem. Nekajkrat sem klical na komunalo 
Slovenska Bistrica, na občino pa smo do
bili vedno iste odgovore. Klical sem tudi 
inšpekcijske službe, pa so te pristojnost 
prenašale ena na drugo.V mesecu novem
bru je bila voda spet oporečna, zato sem 
pri županu zahteval, da skliče predsednike 
krajevnih odborov bivše KS Cirkovce in 
komunalno podjetje Slovenska Bistrica, da 
o tej problematiki dokončno dorečemo 
konkretne rešitve. Ker je bilo potrebno 
prispevke za časopis oddati pred sklicem 
sestanka, vas bom o sprejetih sklepih ob
vestil v naslednji številki.

Ob koncu želim krajankam in krajanom 
miren in blagoslovljen božič, v letu 2008 
pa obilo zdravja, uspeha in medsebojnega 
razumevanja.

Anton SAGADIN, 
predsednik KO /Mihovce - Dragonja vas

Foto:Anton Sagadin
Dom vaščanov Mihovce - takšen verjetno ni v ponos občne

V letu, ki prihaja, vam želimo veliko sreče, zdravja in osebnega zadovoljstva.
KO Jablane

16

KRAJEVNI ODBOR 
STAROŠINCE

Krajevni odbor Starošince je v svojem 
prvem letu delovanja uredil menjavo 
dveh podzemnih hidrantov z nadzemni
mi. Razširili smo tudi javno razsvetljavo 
proti lovskemu domu, kar je ostalo iz pla
na prejšnjega krajevnega odbora. 
Potrebno je preplastiti še cesto od gasil
skega doma do križišča ceste Šikole—Ki
dričevo, saj je cesta v zelo slabem stanju 
in se pojavljajo vedno večje udarne jame. 
Menimo, da bi za to cesto občina lahko 
namenila nekaj denarja iz sredstev, ki jih je 
pridobila z menjavo zemljišč med občino 
in Perutnino Ptuj. Nam kot KO ni pozna
na višina sredstev, prav tako tudi nismo 
seznanjeni s potekom menjave zemljišč, 
čeprav nekaj teh zemljišč leži v neposre
dni bližini našega kraja in meji na stano
vanjske hiše v vasi. V krajevnem odboru 
Starošince se sprašujemo o smiselnosti 
našega delovanja, saj nismo obveščeni o 
stvareh, ki se neposredno nanašajo na 
našo vas, prav tako pa o tem niso obve
ščeni vaščani. O menjavi zemljišč smo na
mreč izvedeli iz glasila Ravno polje, tako 
kot vsi ostali krajani Starošinc. Nismo se
znanjeni, kaj bo zdaj s temi zemljišči zdaj, 
ko je lastnik Perutnina. Prav tako sosedje, 
ki stanujejo v neposredni bližini obstoje
čih farm, niso imeli nobenih možnosti iz
raziti svojega mnenja o menjavi zemljišč. 
Sedaj pa nam je glavni cilj ureditev ka
nalizacijskega omrežja v naši vasi, čeprav 
še ni čisto jasno, kdaj in kako se bo to 
izpeljalo.
Člani krajevnega odbora Starošince že
limo vsem vaščanom Starošinc in vsem 
občanom občine Kidričevo vesele in bla
goslovljene božične praznike ter srečno 
novo leto, ki prihaja!

KO Starošince

Srečno 2008!

Foto: Suzana Koderman
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NOVA PRIDOBITEV V STRNIŠČU
Lesena hiška, ki smo jo vaščani pred leti 
s skupnimi močmi postavili v jami sredi 
Strnišča, je priljubljeno zbirališče članov 
ŠD Strnišče in ostalih krajanov. 27. okto
bra 2007 pa smo s prireditvijo, imenova
no Kvintonjada, svečano predali svojemu 
namenu novo priročno skladišče in toale
tni prostor. Ideja o postavitvi je nastala že 
pred nekaj leti, graditi pa smo začeli letos 
spomladi. Predvsem toaletni prostor je bil 
nujno potreben. Gradbena dela so pote
kala v okviru Športnega društva Strnišče, 
pomagali pa so tudi ostali vaščani. Denar

je zagotovilo ŠD in donatorji. 
Vsem se zahvaljujemo za pomoč, 
želimo pa, da bi igrišče sredi vasi 
z novo pridobitvijo še močneje 
povezovalo ljudi.
V imenu Krajevnega odbora Str
nišče in Športnega društva Strni
šče vam v prihajajočem letu želi
mo veliko prijetnih trenutkov.

Benjamin Ivančič, 
KO Strnišče

Foto: Saša Peršoh

PONGRCE
Vas Pongrce leži ob cesti Šikole-Lovrenc 
na Dr. polju. Je ena najmanjših vasi v občini 
Kidričevo.
Z imenom vasi imamo večne probleme, ki 
to dejansko niso, vendar je glede tega kar 
nekaj nejasnosti oziroma neugotovljenih 
zgodovinskih dejstev. Da se razumemo - 
ne razmišljamo o kakšni spremembi imena 
ali čem podobnem! Imeli smo že kar nekaj 
različic imen naše vasi.Vas se je imenova
la že Pongerci, Pongerce, vaščani navadno 
rečemo Pangerce, sedaj pa se uradno reče 
PONGRCE. Posebej to ne moti nikogar, 
vendar se večina še vedno odloči, da so 
Pongerčani oziroma kar PANGERČANI. 
Toliko o nepomembni pomembnosti naše 
vasi. Mislim, da bi bilo zanimivo raziskati, 
kako je dejansko s to stvarjo.
Sicer pa Pongrčani živimo normalno, mirno, 
občasno pa tudi nemirno življenje. Razen 
gostega tovornega in osebnega prometa 
ter prometa z delovnimi stroji nimamo 
posebnih problemov. Pred leti smo v vasi 
dobili novo kapelo. Da je nova, je pred
vsem zasluga šoferja tovornjaka, saj je bila

ob trku z njim tako poškodovana, da ni bila 
primerna za popravilo.
Takrat so se vaščani odločili, da s skupno 
močjo in domačimi strokovnjaki staro po
drejo in postavijo popolnoma enako novo. 
Pod vodstvom vaškega odbora, ki ga je ta
krat vodil Jože Lah, in domačih mojstrov, 
predvsem Milana Munde, se je to tudi zgo
dilo. Torej naša stara - nova kapela stoji na 
starem mestu. Zal pa je ob letošnjem spo
mladanskem viharju omagala ena izmed lip, 
ki sta dajali kapeli lep videz. Malo nad tlemi 
se je odlomila in pokazala svojo votlo no
tranjost. Tako moramo sedaj razmisliti, kaj 
storiti z drugo, še stoječo lipo, saj obstaja 
strah, da se tudi ta prelomi in mogoče celo 
pade na kapelo.
Ob akciji ponovnega zagona obnovljene ka
belske televizije nam je s pomočjo občine 
Kidričevo in Elektro Maribor - Ptuj uspe
lo urediti tudi električno omrežje, in sicer 
tako, da imamo vse omrežje v zemlji. Prav 
tako smo istočasno uredili oziroma obno
vili električno javno razsvetljavo. Sredi vasi 
imamo nov transformator, ki nam zagota

vlja varno oskrbo z električno 
energijo.Tako da pajčevine, ki se 
je prepletala od hiše do hiše, v 
Pongrcah ni več.
V bližnji bodočnosti nas čakajo 
verjetno ostrejše razprave gle
de železniških prehodov, ki se 
bodo po rekonstrukciji železni
ce spremenili. To bo zagotovo 
večja stvar, ki se bo dotikala več 
vasi oziroma cele občine. Pa o 
tem kdaj drugič, ko bo bolj ak
tualno in bodo že prikazani pre
dlogi oziroma osnutki s strani 
železnice. Zagotovo bo še vro

če, a ne pozabimo, da se še tako vroča stvar 
sčasoma ohladi.
Sredi vasi imamo vaški dom, ki smo ga ure
dili iz stare hiške in ga tako dobili za ne
kaj let brezplačno v uporabo. Zasluge, da 
ga imamo, pa četudi začasno, ima vsekakor 
sedanji predsednik vaškega odbora Stanko 
Krničar, ki tudi v glavnem skrbi, da sta dom 
in njegova okolica lepo urejena, in vodstvo 
občine Kidričevo, ki je to ureditev podprla. 
V domu imamo občasne prireditve, se
stanke, volitve, miklavževanje, postavitev 
adventnega venca z blagoslovom le-tega in 
še marsikaj drugega. Letos so bile že drugič 
organizirane kmečke igre, ki so kar dobro 
uspele, škoda le, da je bila udeležba doma
činov bolj skromna.
Zatorej, spoštovane občanke in občani 
naše občine in drugi, ko boste slišali za pri
reditev pri nas, le pridite. Obiska ne boste 
obžalovali. Kajti pri nas imamo poleg moč
nih kmetij še pekarno, mesarijo in dobre
ga vinogradnika. Če pa se vam bo pri nas 
pokvaril avtomobil, pa imamo tudi za to 
prave mojstre. No ja, tudi muzikantov nam 
ne manjka.
Se potrebujete oziroma potrebujemo kaj 
več?!
Bliža se novo leto in ostali prazniki, ki se 
obhajajo v tem času, zato vam ob tej priliki 
zaželimo:

prijetne in blagoslovljene božične in novoletne 
praznike, v letu 2008 pa mnogo zdravja, ljube
zni, medsebojnega spoštovanja, predvsem pa 
zadovoljstva.

Stanko Krničar, 
Boštjan Kmetec, 

Franc Lah, 
KO PongrceFoto: Boštjan Kmetec
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JESEN V VRTCU
Tetka Jesen s straši- 

V v lom je otrokom Vrtca 
VRTEC KIDRIČEVO Kidričevo in enote v 
Cirkovcah prinesla obilo lepih dni, da so se 
lahko igrali zunaj na prostem. Prinesla jim je 
obilo dobrot, ki jih premore narava: sadje, 
kostanje, poljske pridelke in gozdne sadeže. 
Sadje imajo najraje in vedo, da je zdravo.Tet- 
ka Jesen je vsakemu otroku podarila jabolko 
in že naši malčki vedo, da eno jabolko na dan 
odžene bolezen vstran.
Otroci so z velikim zanimanjem in z nešteto 
vprašanji raziskovali polja, vrtove, travnike in 
gozd.Vsak dan so spoznali nekaj novega in 
vzgojiteljice poznajo toliko lepih zgodbic o 
skoraj vsaki stvari.
Ker je naše vodilo zdravje in gibanje, je bil 
letošnji »Teden otroka« v duhu gibanja, vodji 
programa v tednu otroka, Anita Kopušar in 
Bernarda Pernat, sta ga poimenovali »Giba
nje in veselje v tednu otroka«. Vsak dan se 
je dogajalo nekaj posebnega: likovne delavni
ce, kjer so oblikovali iz naravnega materiala, 
lutkovna predstava »Strašilo Motovilo«, ori
entacijski pohod, na katerem so iskali zaklad, 
imeli smo športno dopoldne - vadbena ura 
po postajah na igrišču pred vrtcem, kjer so 
sodelovale vse skupinejjesenski kros; obiska
li so nas gasilci in imeli smo kostanjev piknik. 
Povabljeni so bili tudi otroci, ki ne obiskujejo 
vrtca, in nekaj se nam jih je pridružilo. Starši 
so z zanimanjem spremljali aktivnosti otrok 
preko izdelkov, ki so jih razstavili.
V tednu otroka izpeljemo tudi prvo sreča
nje s starši na kostanjevem pikniku. Vsako 
leto se potrudimo, da je srečanje zanimivo 
za starše in za otroke.
Letos smo v Kidričevem prvič imeli kros

Foto: Saša Peršoh
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ob prisotnosti staršev. Nekateri so se kro
sa tudi z veseljem udeležili. Zelo jim je bilo 
všeč.
V Cirkovcah pa so starši po skupinah tek
movali v izdelavi strašila in luščenju koruze. 
Otroci so navijali za svoje starše in jim po
magali. Bilo je zelo zanimivo.
Hišnik, čistilke in starši prostovoljci so pekli 
kostanje in jih ponudili otrokom in staršem. 
Otroci so dopoldan skupaj z vzgojiteljicami 
pripravili vrečke za kostanje. Otroci in starši 
so se med seboj družili in med prijetnim kle
petom spoznavali drug drugega. Prav tako so 
takšna srečanja pomembna tudi za vzgojite
ljice in pomočnice, da se s starši bolje spo
znajo, kajti zjutraj in popoldan se vsem mudi 
in ni časa za klepet.
Otroke že v jaslih navajamo na zdrav način 
življenja in večji otroci prav dobro vedo, kaj 
je zdravo in kaj ne. Čebelarska zveza Slo
venije nam je pripravila akcijo: »En dan za 
zajtrk med slovenskih čebelarjev v naših vrt- 
cih«.Ta zajtrk smo imeli 16. novembra 2007.
V Kidričevo je prišel gospod župan pogledat, 
kako otroci zajtrkujejo med. Bil je zadovo
ljen, ker so otroci radi jedli med.
V tednu pred 16. novembrom pa so naše 
otroke obiskali člani čebelarskih društev. V 
Kidričevem nas je obiskal g. Slavko Čeh iz 
čebelarskega društva Turnišče. Otrokom je 
povedal nekaj o čebelah, odgovarjal je na 
njihova vprašanja in jim podaril med za zaj
trk v petek. V Cirkovcah je otroke obiskal 
čebelar g. Damjan Medved iz Dragonje vasi 
s svojo ženo. Otrokom je preko računalnika 
ob slikah pokazal veliko zanimivosti iz življe
nja čebel. Odgovarjal je na njihova vprašanja. 
Pokazal jim je, kaj vse delajo iz medu. Z ženo 
sta jim namazala med na kruh, jedli so tur
ški med z lešniki in spekla sta medenjake, ki 
so jih pojedli z velikim veseljem. Iz čebeljega 
voska sta naredila obeske in z njimi okra
sila božično drevesce. Gospod Medved se 
z ljubeznijo ukvarja s čebelarstvom in zato 
sta se oba z ženo potrudila otrokom na čim 
bolj zanimiv način predstaviti čebele in pri
dobivanje medu. Otrokom sta podarila med 
za zajtrk v petek.
Od aprila dalje do konca novembra 2007 
smo v Vrtcu Kidričevo in v Cirkovcah zbi
rali plastične zamaške. V to akcijo smo se 
vključili z namenom, da pomagamo malemu 
Metodu, ki je izgubil očeta - gasilca, ko je 
pomagal drugim v nesreči. Zbrali smo veliko 
zamaškov, po katere so kar nekajkrat prišli z 
gasilskim avtomobilom.

Ravnateljica Neža Šešo

NOČ ČAROVNIC

V četrtek, 25. 10. 2007, smo si v 4. b za
želeli preživeti čim bolj ustvarjalen dan. 
Počeli smo veliko zanimivih stvari. Učenci 
so s seboj v šolo prinesli buče, ki smo jim 
izrezali razne like in jih opremili s sveč
kami. Nastale so grozljive buče. V skupi
nah so učenci iz odpadnih škatel izdelali 
grad čarovnic, ga opremili z netopirji in 
pobarvali v temne barve. Po končanem 
izdelovanju smo se lotili izdelave čarov
nih klobukov in duhov iz blaga. Po vsem 
tem smo si zmešali še čarovniško pijačo, 
ki je bila modre barve in je vsebovala tudi 
gosenico. Na napihnjene balone smo risa
li grozne strahove. Učenci so ugotovili, da 
nismo bili samo ustvarjalni, ampak smo se 
ob tem tudi zelo zabavali. Zakaj tudi ne, 
saj je bila pred nami noč čarovnic.

IZDELOVALI SMO 
ADVENTNE VENČKE

Bliža se veseli december in tako smo se 
odločili, da si bomo dneve pred prazniki 
naredili čim bolj zanimive. V četrtek, 29.
I I. 2007, smo v našo učilnico povabili 
cvetličarko, gospo Zdravko Kermat, ki 
nam je pripravila venčke iz cipres. S se
boj je prinesla tudi veliko različnih suhih 
dodatkov za izdelavo adventnih venčkov. 
Tako so učenci izdelali vsak svoj adventni 
venček, takšen, kot si ga je vsak zamislil. 
Venčke so učenci odnesli domov, kjer 
bodo služili svojemu namenu. Ker pa šol
ski dan dolg, smo se odločili, da se bomo 
spomnili tudi starostnikov, za katere smo 
izdelali vizitke in venčke iz slanega testa.V 
mesecu decembru bomo skupaj z učenci 
obiskali starostnike v občini Kidričevo in 
domu upokojencev na Ptuju in jim poklo
nili manjša darila in voščilnico. Učencem 
je bilo zelo všeč, da so lahko prispevali 
izdelke za darila, ki bodo polepšala dan 
starostnikom. Vse to pa so lahko počeli 
tudi v obliki pouka.

Andreja Emeršič, 
razredničarka 4. b razreda OŠ Kidričevo

Foto: Andreja Emeršič
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»NEKAJ SE V MENI GODI, LJUBEZEN TEMU REKEL BI ...«
Človeku je že v zibko položeno izražanje 
čustev. Ko je lačen, joka, ko je bolan, joka 
... Čustva izražamo s hrepenenjem, sovra
štvom ali z ljubeznijo. Ljudje smo rojeni za 
ljubezen in smo tudi pripravljeni umreti za
njo. Pripravljeni smo narediti veliko nemo
gočih stvari za ljubezen.
Seveda poznamo več vrst ljubezni, na primer 
ljubezen med starši in otroki, prijateljska lju
bezen ali ljubezen med moškim in žensko. 
Ljubezen te zadane kakor puščica v srce, 
ko jo najmanj pričakuješ, saj ne izbira časa. 
Takrat imamo čuden občutek, cel svet se 
spremeni in več razmišljamo o ljubljeni ose
bi. Ljudje pravijo, da obstaja prava ljubezen. 
Ali res obstaja? Kaj sploh je prava ljubezen? 
Ali takrat živiš le zanjo? Pred časom sem se 
zaljubila, a po mojem je ta ljubezen skoraj 
nemogoča, saj je med najinima krajema, v ka
terih živiva, velika razdalja. Čeprav govorijo,

da ljubezen premosti vse težave, bi jaz rekla, 
da ni vse tako popolno.V življenju se zgodi 
veliko stvari in dogodkov, ki jih ne moreš kar 
čez noč pozabiti. Ne moreš zaradi ljubezni 
kar oditi na drug konec sveta. Ljubezen je 
treba negovati in graditi na zaupanju. Pravijo, 
da če si s partnerjem zaupata, je ljubosumje 
odveč. Seveda pa je ljubezen nekaj najlep
šega, kar se človeku lahko zgodi.To drži, če 
je ljubezen mogoča. Za to ni dovolj le eden, 
ampak dva. Nič ni lepšega, kot biti zaljubljen 
in biti ljubljen. Prava ljubezen ni denarna in ni 
sebična. Prava ljubezen je čista, tiha in spon
tana. Nič ni hujšega, kot biti z nekom zaradi 
denarja ali osamljenosti. Najstniki se včasih 
zaljubljajo zaradi spolnosti, saj jim večini 
prava zaljubljenost ne pomeni veliko.Včasih 
lahko ljubljeno osebo prizadenemo s svo
jim ljubosumjem. Lahko narobe sklepamo 
in po krivem obtožimo osebo, da nas vara.

Mogoče je takrat krivo to, da si partnerja 
ne zaupata dovolj ali pa se ne pogovarjata 
dovolj. Kako naj nekoga ljubimo, če mu ne 
zaupamo? Mislim, da je to težava, ki jo ima 
veliko parov. Partnerja je treba spoštovati, 
ga razvajati, mu dati misliti, da je on nekaj 
najlepšega na svetu, skratka ga ljubiti. Ne 
maram ljubezni, ki traja samo kakšen teden, 
saj menim, da prava ljubezen traja veliko dlje. 
Tudi prepiri so v zvezah normalni, saj se tako 
partnerja spoznavata med seboj.
Menim, da je ljubezen tema, o kateri bi se 
morali še več pogovarjati, saj na njej teme
ljijo medčloveški odnosi. Brez ljubezni, tudi 
med prijatelji, smo kot roža brez cveta, ki 
slej ko prej oveni. Kako naj živimo, če ne 
občutimo ljubezni? Kako naj živimo, če ne 
občutimo, kako je, ko ti nekdo reče: »Rad 
te imam.«

Monja Krajnc, 9. a, OŠ Kidričevo

AKTIVNE
»KROMPIRJEVE«
POČITNICE

OBISK MUZIKALA NA 
II. GIMNAZIJI MARIBOR

Učenci 8. in 9. razredov, ki obiskujejo izbir
na predmeta glasbena dela in glasbeni pro
jekt, ter učenci, ki so nadarjeni na področju 
tujega jezika, so si 16. novembra 2007 na 
II. gimnaziji Maribor ogledali muzikal Uje
mi ritem, ki ga predstavlja »English Študent 
Theatre«.V predstavi nastopajo bodisi se
danji ali pa tudi nekdanji učenci te šole. 
V 15 letih delovanja je v English Študent 
Theatre sodelovalo več kot 400 mladih. 
Kvaliteta muzikalov (Cats, Fantom opere, 
Briljantina, Aladin, Levji kralj, Queen - We 
will rock you) je iz leta v leta rasla. Njiho
ve predstave si je ogledalo več kot 50.000 
gledalcev, predvsem mladih. To gledališče

Foto: Tomaž Klajdarič

ima pomembno vzgojno in kulturno vlogo 
in v letu 2006 je prejelo Bronasti grb Ma
ribora.
Ujemi ritem je zgodba o uporniku Ronu, 
ki se z mamo preseli iz Chicaga na »divji« 
Zahod - iz velemestnega vrveža v zaspa
no kavbojsko mestece, kjer doživi kulturni 
šok. V tem mestu sta rock glasba in ples 
prepovedana. Ron kmalu ugotovi, kdo je 
odgovoren za stanje v mestu. Uspe mu 
prepričati svoje sošolce, da se uprejo temu 
neumnemu predpisu in organizirajo prvi 
maturantski ples po dolgih letih.

Tomaž Klajdarič, prof.

Jesenske počitnice smo na Osnovni šoli 
Cirkovce preživeli športno. Za učence 
od I. do 9. razreda smo v okviru projek
ta Hura, prosti čas organizirali številne 
športne dejavnosti. Učenci od I. do 5. 
razreda so se lahko udeležili iger z žogo, 
ostali učenci pa košarke, odbojke in na
miznega tenisa.
Tako smo se ob športnih igrah sprostili, 
zabavali, razgibali in nenazadnje pregnali 
dolgčas in se prijetno družili.
Počitnice so minile, ponovno pridno ho
dimo v šolo in se veselimo novih - zim
skih počitnic, ki jih bomo prav tako pre
živeli športno in aktivno.Vabljeni.

Mateja Lampret

Foto: Arhiv OŠ Cirkovce
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MEDNARODNO SODELOVANJE
Mednarodno sodelovanje učencev in uči
teljev iz OŠ Borisa Kidriča in OŠ Pečine 
iz Reke ima že večletno tradicijo. Načrtu
jemo še vključitev tretje šole, ki naj bi bila 
iz Italije.
Učenci OŠ Borisa Kidriča, predvsem tisti, ki 
so si kot izbirni predmet izbrali turistično 
vzgojo, so bili 25. in 26. septembra gostje 
učencev iz OŠ Pečine.
Naši učenci so spoznavali turistično in zgo
dovinsko pomembno mesto Reko že doma 
s pomočjo internetnih strani in druge lite
rature.Torej so se te dvodnevne ekskurzije 
udeležili polni znanja o Reki.
V spremstvu ravnatelja Branka Tonejca in 
učiteljic Metke Gumilar, Alenke Brumen 
in pedagoginje Vanje Vtič sta se nepozabna 
dneva pričela z nastanitvijo v mladinskem 
hotelu, ki je v neposredni bližini osnovne 
šole.
Hrvaški osnovnošolci, tisti, ki so si kot iz
birni predmet izbrali učenje slovenskega je
zika, so nas vodili po mestu Bakar. Ogledali 
smo si Pomorsko šolo Bakar ter kulturne

zanimivosti mesteca.V samem mestu smo 
se vkrcali na turistično ladjo in se z njo po
peljali do Svetega Marka.
Prepolni lepih vtisov in navdušeni nad novi
mi poznanstvi smo se nato odpravili v naj
večji nakupovalni center v tem delu Evro
pe, vTower Centar Rijeka. Sledil je večerni 
sprehod po mestu, ki je ponoči prav tako 
prijetno kot podnevi.
Naslednji dan je naše učence čakala po
membna naloga - mesto Reko predstaviti 
hrvaškim učencem v slovenskem jeziku. 
Hrvaški učenci so bili presenečeni, da nji
hovi slovenski gostje toliko vedo o njiho
vem mestu.
Po predstavitvi smo se skupaj z učenci in 
profesorji odpravili na ogled znamenitosti, 
ki smo jih poznali le iz literature. Povabili 
so nas na turistični avtobus, s katerim smo 
se popeljali vse do Opatije.
Zal pa je vsega lepega enkrat konec in tako 
smo se tudi mi morali posloviti od svojih 
gostiteljev in se odpraviti proti domu. 
Druženje slovenskih in hrvaških osnovno

šolcev pa bomo nadaljevali meseca maja, ko 
bodo učenci iz OŠ Pečine naši gostje.

Metka Gumilar, 
učiteljica izbirnega predmeta 

turistična vzgoja

Foto:Arhiv OŠ Kidričevo

SPREJEM PRVOŠOLCEV
Konec meseca novembra smo prvošolci 
osnovne šole Cirkovce doživeli prijetno 
presenečenje. Zjutraj so nas v učilnici obi
skali predstavniki šolske skupnosti z men
torico Tatjano Novak in gospa ravnateljica. 
Pripravili so nam kratek kulturni program, 
se z nami poigrali in povedali, kaj so nalo
ge šolske skupnosti. Ob sprejemu v šolsko

skupnost je vsak prvošolec dobil 
darilo.
Na koncu smo se skupaj posladkali 
in obljubili, da bomo vzorni in pridni 
učenci ter da bomo redno prihajali na 
sestanke šolske skupnosti.

Učiteljici Liljana in Mateja
Foto: Ivan Kojc

UČENCI OŠ CIRKOVCE NA OBISKU PRI PTUJSKIH 
RADIJCIH IN ČASNIKARJIH

Foto:Arhiv OŠ Cirkovce

Učenci izbirnih predmetov 
šolsko novinarstvo in vzgoja 
za medije - radio smo vetrov
no sredino popoldne obiskali 
Radio Ptuj in uredništvo časo
pisa Štajerski tednik.
Ker nas je bilo veliko, smo se 
razdelili v dve skupini. Gospod 
Žibrat in gospod Šmigoc pa 
sta nam predstavila oba me
dija. Za mnoge od nas je bilo 
to prvo srečanje z radijsko 
postajo, studiem, načinom 
dela na radiu. Seveda pa smo
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si radovednost potešili tudi v uredništvu, 
kjer nastaja časopis. Pokukali smo pod pe
resa prijaznim novinarjem, ki so pripravljali 
novo številko časopisa.
Vsem, ki ustvarjajo radijski program in obli
kujejo časopis, želimo, da bi bili uspešni še 
naprej, mi pa upamo, da se jim bomo lahko 
za kakšno urico še kdaj pridružili.

Učenci izbirnih predmetov šolsko 
novinarstvo in vzgoja za medije - radio OS 

Cirkovce z mentoricama Kristino Bauman in
Jernejo Kuraj
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Vzgoja in izobraževanje

EK0ZMAG0VALC1 NA OŠ CIRKOVCE

Foto: Marija Jurtela

V šolskem letu 2006/07 smo bili najuspe
šnejši ekorazred na šoli in za nagrado smo 
si jeseni ogledali podjetje ČISTO MESTO 
na Ptuju in ZBIRNI CENTER za ravnanje z 
odpadki v Kidričevem. Prevoz smo plačali s 
sredstvi ekošole, ki smo jih zbrali s starim 
papirjem.
Čisto mesto je podjetje, ki že kar nekaj 
let skrbi za organiziran odvoz odpadkov iz 
naših vasi. Odvoz poteka dvakrat meseč
no. Zanimivo je bilo spoznati, kam romajo 
odpadki iz naših domov, ko jih oddamo v 
smetnjak.
Ogledali smo si sortirnico odpadkov, kjer 
po tekočem traku stiskajo v bale plasti
ko, plastenke, pločevinke, papir in karton. 
Nato smo videli kupe naravnih odpadkov 
iz lesa, ki jih zmeljejo in predelajo v kurjavo. 
Zanimiva je bila tudi sodobna kom posti r- 
nica, kjer nastaja zemlja za rože in jo lahko 
kupimo v trgovini. Posebno skrb in svoje 
mesto imajo nevarni odpadki, ki so loče

ni od ostalih, saj lahko 
ogrožajo zdravje ljudi.
Spoznali smo, da največji 
problem predstavljajo 
prav odpadki iz naših 
smetnjakov, saj jih ne 
morejo več ločevati. Teh 
je največja »gora« in od 
njih pošteno smrdi. V te 
smetnjake pa mečemo 
veliko tega, kar bi lahko 
že prej ločili in odpeljali 
v ekološke otoke v naših 
vaseh. Zanimiv je tudi 
podatek, da pri nas lo
čeno zberemo in tudi predelamo le 35 % 
odpadkov.
Zbirni center za ravnanje z odpadki v Ki
dričevem so odprli z namenom, da se zbe
re čim več odpadkov iz naše občine ločeno. 
Te pa potem odpeljejo v Čisto mesto na 
Ptuj.

Spoznali smo pomen ločenega zbiranja 
odpadkov in tudi mi bomo odslej pri tem 
bolj pozorni. V naših razredih pa imamo 
smetnjake posebej za papir, embalažo in za 
ostale odpadke in to tudi upoštevamo.

Za 3. razred Marija Jurtela

Moja soba

Moja soba je srednje velika. Na tleh so položeni laminati. Stene so svetlo rdeče in bele 
barve. Soba ima balkon. Levo od vrat je srednje visoka omara, v kateri so mape, stari 
zvezki in delovni zvezki. Pisalna miza je pod strešnim oknom. Zraven mize je nizka omara, 
kjer so spravljene knjige, revije in stvari, ki jih ne želim zavreči. Dvosed je nasproti mize 
in okna.V sobi imam tudi zvočnike z mikrofonom in glasbeni stolp, kjer ob poslušanju in 
petju včasih tudi plešem.
Sobo imam urejeno ob sobotah in nedeljah, včasih pa tudi med tednom.V sobi se učim, 
berem, plešem in pojem.

Anja Bezjak, 5.c, 
OŠ Lovrenc na Dravskem polju

Morje

V morju ribe plavajo 
in se zabavajo.
Po morju se kiti lovijo 
in se veselijo.

Ob morju hoteli stojijo, 
tam turisti prespijo.
V hotelu je veliko ljudi 
in v njem se veliko godi.

Morje te sprosti 
in te razvedri.

Tjaša Hazenmali in Vid Pšajd, 
5.c, OŠ Lovrenc na Dravskem polju

Moja soba

Moja soba je zelo velika. Na tleh je parket 
in na njem pisana preproga. Stene so belo 
obarvane. Okno je na vzhodu, vrata pa so 
na jugozahodu.
V moji sobi so tri omare.V eni imam obla
čila, v drugih dveh pa so na policah knjige, 
zvezki in še marsikaj. Pisalna miza stoji pred 
oknom. Na njej imam lučko in podlago. V 
kotu na jugovzhodu pa je še miza za raču
nalnik. Zraven vrat je postelja. Na njej imam 
plišaste igračke.
Moja soba je urejena vsak dan. V njej se 
igram, berem in se učim. Veliko časa pre
živim v svoji sobi. Čez nekaj časa pa bom 
dobila novo sobo. Zelo se je že veselim.

Tina Kozoderc, 5.c, 
OŠ Lovrenc na Dravskem polju

Minifant Zgagafant

Kaj mislite, 
kakšen je Minifant?
Minifant je včasih prava zgaga, 
včasih pa takšen kot Minibaba.

Minifant tečnari, 
se joče,
na ves glas kriči,
ker od mame kokakole ne dobi.

Kadar pa Minifant postane Zgagafant,
vsak se za glavo drži,
ker vsakega od njih uho boli.

Minifant vsakemu na vrata potrka 
in skozi ključavnico porine prsta.
A ko soseda Neža vrata odpre,
Minifant odhiti,
Neža pa je jezna za tri.

Minifanta vsak pozna,
ker je igriv in nagajiv,
vsakemu živce para
in ga s kakšno zlobno zvijačo prevara.

Tina Kozoderc, Lara Petek, Lara Furjan, 
Urška Švajger, Monika Predikaka, 

5. c, OS Lovrenc na Dravskem polju
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Društva

OJ, PRELJUBI SVET' MARTIN!
TD Občine Kidričevo je 10. I I. 2007 v Ki
dričevem priredilo martinovanje na pro
stem. Sveti Martin kljub svoji priljubljeno
sti na Štajerskem ni privabil Kidričanov in 
ostalih na prireditev, ki je poleg pečenih ko
stanjev in mošta ter dobre volje ponujala 
tudi lepo vreme.V TD Občine Kidričevo se 
sprašujemo, ali sploh ima smisel pripravljati 
prireditve v krajih, kjer obiskovalcu nudimo 
zastonj vse našteto in še kaj, ti pa še skozi 
okno ne pogledajo.
Da je naša pot, pot TD Občine Kidričevo, 
prava, so s svojo prisotnostjo dokazali ne
kateri svetniki z županom Jožetom Mur
kom na čelu. Kljub temu da nas je bilo malo, 
smo se prijetno zabavali ob poslušanju na
pitnic, ki so jih prepevale Zanjice PD Cir

kovce. Prav posrečen je bil 
tudi krst mošta, ki so ga po 
starih "reglcah" izvedli člani 
mini godbe Pepy krulet. 
Želja članov TD Občine 
Kidričevo je, da na nasle
dnje martinovanje privabi
mo čim več pridelovalcev 
žlahtne kapljice iz občine, 
njim pa bi se pridružili še 
vinogradniki iz ostalih vi
norodnih občin. Na zdravje 
z novim vinom ob novem 
letu vam želijo člani TD 
Občine Kidričevo. Foto: Saša Peršoh

Davorin Urih, 
predsednik TD Občine Kidričevo

Na m a rti novo nedeljo sva na povabilo 
TURISTIČNEGA DRUŠTVA HOTINJA 
VAS združila moči »PONGERSKI KU
HAR« g. SREČKO LAH in »moja malen
kost« ter se pomerila v kuhanju kurje 
obare. Zame je to bilo prvič, za našega 
kuharja pa je to bila »mala malica«, saj je 
že na Zahvali jeseni pometel z vso kon
kurenco. Tekmovalo je pet skupin. Kuhali 
smo na odprtem ognju.

V strogi komisiji je bilo pet članov, 
predsedoval pa jim je g. JANEZ 
ŠTRUKELJ. Zasedla sva drugo me
sto in sva ga bila oba vesela, saj sva 
dostojno predstavila naše turistično 
društvo. Bilo je veselo vzdušje ob 
glasbi, kulturnem programu, folklori 
in seveda ob krstu mošta.

Zdravka Kermat
Foto: Saša Peršoh

IN POTEM VINO JE POSTALO
Tudi letos smo v Društvu upokojencev Lo
vrenc pripravili martinovanje v svojih pro
storih. Zbrali smo se na martinovo soboto, 
da se pozabavamo v čast svetega Martina, 
na praznik vinogradnikov. Ta dan je neka
kšen slovesni zaključek jesenskega dela vi
nogradnikov, obenem pa priložnost, da se 
po stari poganski šegi zahvalimo naravi za 
dobro letino. Ker mošt zdaj vino postane, 
je to razlog za veselje in praznovanje.
Če bi sveti Martin še živel, bi zagotovo bil 
nejevoljen, ker se za njegov god prirejajo

tako bogate pojedine in zabave. Sveti Martin 
je bil duhovnik in zelo skromen človek. Šte
vilne legende govorijo o njegovem življenju, 
v katerem je bilo veliko ljubezni in žrtvova
nja za ljudi, ki so potrebovali pomoč. Tako 
je iz usmiljenja do prezeblega človeka, ki ga 
je srečal, razrezal svoj plašč in ga polovico 
podaril golemu siromaku. Tako naše oltar
ne slike prikazujejo sv. Martina ogrnjenega 
s polovičnim plaščem. Spet druga legenda 
govori o njegovi skromnosti. Martina so 
iskali, ker so mu želeli čestitati ob izvolitvi 

za škofa. Martin se je skril med gosi, 
le-te pa so ga izdale z glasnim »gaga
njem«. Zato morajo na ta dan biti na 
krožnikih tudi pečene gosi.
Okusno večerjo so nam pripravili v 
domači kuhinji, v kateri je imel to
krat »dirigentsko kuhalnico« kuhar 
Jakec ob pomoči Frančke, Lizike, 
Dragice in Jožice. Naša Angelca je 
stregla z jedačo in pijačo. Razpolo
ženje ob zvokih Danijeline harmoni
ke je bilo veselo. Kot se to spodobi, 
smo krstili tudi novo vino. Duhovito

sta to opravila »g. župnik in njegov pomoč
nik«, ki sta mošt očistila zlobe in umazanije. 
Prisotni smo pridno sodelovali - odgovar
jali, molili in peli, da je nastala dobra, žlahtna 
vinska kapljica, s katero smo nazdravili. 
Nazdravili pa smo tudi trem prisotnim 
Martinom - slavljencem smo zapeli KoTkor 
kapljic, tol’ko let.Veselo druženje je trajalo 
dolgo v noč.
Zagotovo bomo naslednjo martinovo so
boto spet praznovali in nazdravili novemu 
vinu.

Tajništvo DU 
Anton Planinšek

VOŠČILO

Upravni odbor Društva upokojencev Lo
vrenc želi svojim članicam, članom in vsem 
občanom Občine Kidričevo mirne in zdrave 
božične praznike, v novem letu 2008 pa 
mnogo sreče, zdravja in obilo delovnih uspe
hov.

Upravni odbor 
DU Lovrenc
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Društva

LJUDSKI PEVCI PD CIRKOVCE SE NE DAJO
Za Ljudskimi pevci Prosvetnega društva 
Cirkovce je leto, polno uspešnih nastopov, 
katerih vrh zagotovo predstavlja državno 
srečanje pevcev ljudskih pesmi in godcev 
ljudskih viž z naslovom Pevci nam pojejo, 
godci pa godejo, ki so se ga v Tolminu pevci 
udeležili na martinovo soboto. Na prire
ditev, na kateri je sodelovalo 12 izbranih 
skupin in posameznikov iz vse Slovenije, so 
se uvrstili po nastopu na regijskem, pred 
tem pa so se uspešno predstavili tudi na 
območnem srečanju.
Ljudska pesem je bila na Slovenskem vsaj 
do druge svetovne vojne, ponekod pa še 
dlje, sestavni del vsakdanjega in praznične
ga življenja na podeželju. Spremljala je po
membne dogodke in obdobja človekovega 
osebnega življenja, koledarske praznike in 
druge priložnosti.Tako so na prireditvi za
živele pesmi in viže, v katerih lahko spozna
vamo življenje in čustvovanje slovenskega

človeka nekoč in danes, 
ljudski pevci iz Cirkovc 
pa so se predstavili s 
pesmima Koledniška in 
Jaz mam konja bistrega.
V okviru srečanja sta 
na temo poustvarjanja 
glasbenega izročila po
tekala dva celodnevna 
seminarja in na dru
gem so sodelovali tudi 
cirkovški pevci, saj so 
pod vodstvom dr. Urše 
Šivic,Vesne Sever, Kata
rine Šetinc in Adriane 
Gaberščik udeležence seminarja seznanjali 
z značilnostmi in posebnostmi ljudskega 
petja pri nas.
Pevci obljubljajo, da bodo tudi v nasle
dnjem letu nadaljevali s koledovanjem in 
ob prazniku sv.Treh kraljev s petjem zaže

Foto: Saša Peršoh

leli zdravja, veselja in sreče, vsem občanom 
Občine Kidričevo pa želijo vesel božič in 
srečno novo leto.

Saša Peršoh

SREČANJE TEŽJIH INVALIDOV KIDRIČEVO
V soboto, 24. I 1.2007, je v kulturni dvorani 
v Kungoti pri Ptuju potekalo srečanje tež
jih invalidov Kidričevo, na katerega so bili 
tokrat vabljeni člani z najtežjimi stopnjami 
invalidnosti.Vendar nam to v celoti ni uspe
lo. Lahko pa rečem, da nas je bilo na tej 
prireditvi kar 90 članov invalidov in bolnih. 
To srečanje je v društvu tradicionalno in 
je ena izmed oblik uresničevanja socialnega 
programa. Uvodoma sem udeležence poz
dravila in tudi povezovala kulturni program,

ki smo ga pripravili v društvu. Prisotne je 
pozdravil in nagovoril tudi župan občine 
gospod Jože Murko, prav tako svetnica in 
predsednica Odbora za družbeno dejav
nost gospa mag. Silva Klemenčič.
V nadaljevanju so veselo odmevali zvoki 
»tria Škorci«, ki so priredili tudi zabavne 
igre. Manjkalo ni niti ubranega petja in do
bre volje vseh. Za pogostitev je poskrbel 
podpredsednik in svetnik g. Srečko Lah. 
Vse skupaj je pripomoglo k temu, da so

težji invalidi za hip pozabili na svoje težave 
in trpljenje, ki ga prenašajo tako potrpežlji
vo in pogumno.
Ob koncu svojega članka se zahvaljujem 
Občini Kidričevo za brezplačen najem 
dvorane, Odboru za družbene dejavnosti 
za dotacijo društvu za takšne in podobne 
programe.

Marta Pinterič, 
predsednica društva

ADVENTNI VENČKI PRIDNIH ROK INVALIDK

Naše članice vsako leto s svojo domišljijo 
ustvarjajo adventne venčke in ostale no
voletne aranžmaje v društvenih prostorih. 
Ker je mesec december prazničen mesec, 
nam takšni izdelki krasijo in polepšajo naše 
domove. Svojo spretnost članice dokazuje
jo na delavnicah ustvarjalnosti, ki se organi
zirajo v zimskih mesecih.Te in še druge iz
delke pa predstavimo širši javnosti v lokalni 
skupnosti Kidričevo.

Upravni odbor društva 
invalidov Kidričevo želi 
svojim članom in obča
nom Občine Kidričevo 
obilo zdravja, veselja in 
osebnega zadovoljstva v 
letu 2008.

Marta Pinterič, 
predsednica 

Upravnega odbora

Foto: Marta Pintarič
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Društva 1
4% KORK 
'W CIRKOVCE

Z ROKO V ROKI
Bliža se konec leta 2007. Preživeli smo ga 
vsak po svoje. V naši organizaciji ocenjuje
mo, da smo bili uspešni. Opravili smo kar 
nekaj dela, privabili nasmeh na ustnice, ven
dar le zato, ker ste nam vsi, na katerih vrata 
smo potrkali, prisluhnili in nam pomagali.

Aktivnosti KO RK Cirkovce:
- letna konferenca KO RK Cirkovce
- udeležba na letnih sestankih gasilskih 

društev
- organizacija nordijske hoje
- obisk v DU Ptuj in Muretinci s kulturnim 

programom in darili
- organizacija odvzema krvi za laboratorij
- organizacija cepljenja proti gripi in 

pneumokokni pljučnici
- vodenje postaje RK
- obiski invalidov na domu
- obiski starejših na domu
- dostava paketov na dom
- obiski vsak mesec v DU Vukovski dol (I), 

Maribor-Sonček (3), Ljutomer (I), 
Poljčane (5), Ptuj (I I) in Muretinci (2).

- predavanje
- udeležba seminarja SLO Filantropije
- srečanje krvodajalcev Veržej
- predavanje na letnem sestanku OZRK 

Markovci
- velike maše - predstavitev KORK 

(meritve RR, SVK, prikaz PP, krvodajalcev, 
delo krožka OŠ Cirkovce in mladinskega 
obora KORK Cirkovce)

- pomoč pri območnem srečanju gasilcev 
v Lovrencu na Dravskem polju

- ponovno predavanje za Pomursko 
ormoško in ljutomersko območje na 
sedežu OZRK Ljutomer

- sodelovanje na Zahvala jeseni - (prikaz 
oživljanja na lutki, merjenje krvnega 
sladkorja (SVK) in krvnega pritiska (RR), 
bolšji sejem

- organizacija Drobtinice ob svetovnem 
dnevu hrane (16. 10.)

- pisanje voščilnic za rojstni dan ljudem, 
starim več kot 75 let

- zbiranje in odvoz ozimnice prizadetim v 
poplavah 18.9.2007 (330 kg jabolk, 780 
kg krompirja in mladinska postelja s 
posteljnim vložkom)

- delo na OŠ CIRKOVCE - krožek in 
prostovoljstvo

- krožek 3-krat tedensko po 2 uri

- obiski invalidnih in starejših oseb, 
priložnostni obiski ob rojstnih dnevih 
oseb nad 90 let

- peka štručk in krofov
- delavnice v času zimskih počitnic
- obiski v zdravstvenem domu - ženski 

dispanzer, pljučni dispanzer in medicina 
dela, obiski bolnišnice - transfuzijski odd. 
in dializni odd.

- udeležba na tekmovanju o znanju RK, 
prometu, diabetesu

- 10-dnevno letovanje na Punatu
- delavnice SLO Filantropije na OŠ, gost s 

sedeža
- od 5. 10. dalje krožek RK od 12.30 do 

15.00 vsak ponedeljek in petek
- obisk CUDV Črna na Koroškem 
HVALA! Zdravja, sreče, uspeha, prija
znih in zadovoljnih dni ter da bi v letu 
2008 bili vedno le med darovalci: 
Podžupan občine Kidričevo g. Jože Goričan, 
Market GAJ, Hlebček d.o.o., Mizarstvo Kar- 
neža, Hergan Ivo, Okrepčevalnica VALEN
TIN, gostilna KUREŠ, Kmečka pekarna, ing. 
Marija Metličar s. p., BAR CEZAR, URIH d. 
o. o., Okrepčevalnica picerija KLARA, go
stilna Korže, MERCATOR posl. Cirkovce, 
PAB 03, Medičarstvo Medved, GALVANI
ZACIJA Ivanka Fric, PEKARNA Milena 
Serdinšek s. p., Zagarstvo Zvonko Cesar 
s. p., PEKARNA Sternad, Ptujske pekarne 
in slaščičarne, AVTOSERVIS Krničar, Emica 
Kovačič, Karla Krajnc, Marija Bauman, An
ton javernik, Terezija Medved, Irena Unuk, 
Ida Beranič, Nežika Drevenšek, Štefan Trč- 
ko, Miha Pernat, Angela Horvat, Marija Go
ričan, Franc Hergan, Franc Klasinc, prijazne 
družine Svečine: Kren, Jamnik, Jarc, Muke- 
nauer, Pliberšek in Gamzer.

Vedno so nam pomagali gasilci Mihovce
- Dragonja vas,Jablane, Šikole in Starošince 
in člani prosvetnega društva Vinko Korže. 
Dragocena nam je seveda tudi pomoč in 
podpora krajanov desetih vasi, sodelovanje 
z g. župnikom Jankom Straškom, Društvom 
upokojencev Cirkovce, Karitasom, OŠ Cir
kovce, občino Kidričevo ter Območnim 
združenjem RK Ptuj.

Odbor KO RK Cirkovce, 
predsednica KORK Cirkovce 

Pavla Ve/er

OB ZAKLJUČKU 
LETA 2007
Člani MK Tulipan zaključujemo zelo pestro 
leto 2007. Obiskali smo veliko motoristič
nih srečanj tako v Sloveniji kot v tujini, kjer 
smo navezali stike s podobno mislečimi, 
hkrati pa smo občudovali lepote narave iz 
nekoliko drugačne perspektive, kot je to 
mogoče iz avtomobilov. Udeležili smo se 
tudi kartinga v Avstriji, kjer so se naši člani 
pomerili še v tem, kdo bolje obvlada ro
kovanje z volanom, prvomajski prazniki so 
bili primerni za občudovanje slovenskega 
in hrvaškega Primorja, obiskali smo Brno 
ter si ogledali prvenstvo GP, kjer smo lahko 
občudovali vožnjo najboljših motoristov na 
svetu. Privoščili pa smo si tudi nekaj pikni
kov, kjer smo obujali spomine na pretekle 
dogodke. Da pa leto 2007 ni minilo samo 
v zabavi, smo poskrbeli s tem, da smo se 
udeležili vsakoletne čistilne akcije, kjer smo 
po svojih močeh in ob sodelovanju s člani 
LD Cirkovce pomagali čistiti ostanke tistih 
nevestnih posameznikov, ki jim je vseeno, 
kako izgleda okolica, ki ni ravno sestavni 
del vrta okrog domače hiše. Uspešno smo 
izpeljali tudi našo prireditev -Tulipanijado, 
katere se je ponovno udeležilo več sto mo
toristov. Nekaj utrinkov iz našega pestrega 
leta si lahko ogledate tudi na naši strani 
www.mktulipan.com.
Dne 25. 12. pa bomo izvedli še eno našo 
tradicionalno dejavnost, ki smo jo poi
menovali Božičkijada. Tega dne se naša 
motoristična družina, oblečena v Božič
ke, ponovno zbere, da zaključi sezono in 
počasti božične praznike. Še zadnjič v letu 
zahrumimo z jeklenimi konjički skozi vasi 
in se ustavimo pri prijateljih in znancih. Za 
najmlajše bomo imeli kot po navadi pripra
vljenih nekaj sladkih drobnarij in upamo, da 
se vidimo tako ob tej priložnosti kot drugo 
leto naTulipanijadi!
Vesele praznike in naj vam novo leto prinese 
obilo zdravja in uspeha, vam želijo člani MK 
Tulipan.

Žiga Medved

fe£jpi
srečno in varno 2008
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VRNILI SMO SE V PRETEKLOST
Zaključuje se drugo leto delovanja muzeja 
ZBIRKA PODEŽELJA v Starošincah. 
Povedati moram, da ljudje kar lepo priha
jajo in si ogledujejo zbirko ter pohvalijo 
zbrane eksponate. Čeravno zbirka v širšem 
okolju še ni dovolj predstavljena, pa se vest 
vendarle hitro širi.Tisti, ki jih zbirke prete
klosti pač zanimajo, si jih radi ogledajo.
Leto se počasi izteka in povedati moram, 
da smo kar skrbno urejali muzej kot objekt 
z okolico, saj je tudi ta dokaj dobro in lepo

urejena, trava je redno pokošena. Zelo lepo 
smo okrasili okna in kozolca, ki pozdravlja
jo mimoidoče in obiskovalce, da se usta
vljajo, občudujejo, fotografirajo urejenost 
v tako malem zaselku, kot so Starošince, 
toliko skrbno negovanih cvetočih rož ra
znih sort. Da so bile rože tako negovane, 
pa je zasluga dobre sosede ge. MARTE ME
SARIČ z družino in ostalimi sosedi. Za ves 
trud in skrb se vsem iskreno zahvaljujem s 
prošnjo, da s tako vnemo nadaljujemo.

V jesenskem delu smo ob prihodu jeseni 
v sodelovanju pripravili praznovanje »ZA
HVALA JESENI«, o katerem smo pisali že v 
prejšnji številki Ravnega polja.
Ob koncu vsem še enkrat hvala za prispe
vek in obisk.Vidimo se v letu 2008. 
SREČNO!

Mihael Žitnik, 
skrbnik zbirke

DRUŠTVO PODEŽELSKIH ŽENA IN DEKLET 
OBČINE KIDRIČEVO
Kaj se je dogajalo v letu 2007?
Na pustno soboto smo na povabilo turi
stičnega društva Središče ob Dravi sestavile 
ekipo čebelic, ki je s svojo originalnostjo in 
vsebino na prireditvi osvojila prvo mesto. 
Ekipa se je potem udeležila še povorke v 
domači občini, za nagrado za dobre rezul
tate si je ogledala 400 let staro Kavč ni ko vo 
domačijo nad Velenjem.
Letošnji božični prazniki bodo pri vseh tistih 
članicah, ki so se udeležile tečaja »sladice in 
potice« pri mojstru svetovnega slovesa, go
spodu Andreju Goljatu v Škofji Loki, dišali 
nekoliko drugače, saj smo tam delale le-te s 
pomočjo kvasno-solne emulzije v miniatur
nih izvedbah.
Ob materinskem dnevu smo v Lovrencu 
organizirale ogled veseloigre »Ženska kme
tija«. Udeleženke so z nasmehom zapuščale 
predstavo.
V mesecu maju so si članice ogledale izde

lavo velikih cerkvenih orgel v Hočah ter 
cerkev sv. Jurija, kjer smo pod to cerkvijo 
videle še več sto let staro molilnico, ki se je 
edina ohranila na Slovenskem. Potem smo 
se odpeljale na Pohorje in si ogledale Areh, 
nove počitniške apartmaje in z najboljše 
razgledne točke opazovale področje od av
strijskega Gradca do Goričkega. Pogled na 
drugo stran sta nam zastirala Donačka gora 
in Boč. Ob tem smo poslušale o starejši in 
novejši zgodovini Maribora in okolice, ki 
smo jo videle.
Za konec smo si ogledale še botanični vrt 
v Pivoli Fakultete za kmetijstvo, ki se raz
prostira na precejšnji površini in je vreden 
ogleda.
Tik pred dopusti smo v sklopu občinskega 
praznika s sodelovanjem z vaščani Pongerc 
pripravile kmečke igre, kjer je bilo najbolj 
zahtevno sestaviti stari »lojtrski parizar«. 
Veliko smeha je bilo ob nošenju »mleka«

in pobiranju »boba«, a kar veliko »Švica« je 
steklo, preden so bila nažagana drva, zabiti 
žebelj do konca pa je uspelo le enemu tek
movalcu od petindvajsetih. Na prireditvi pa 
se je 5 ekip pomerilo tudi v kuhanju najbolj
šega golaža in zmagala je ekipa, v kateri so 
bili Aleš, Dejan in Boštjan.
Tik pred koncem leta smo pripravljale mu- 
sake in jedi iz kaše - ajdove, prosene in pi- 
rine, ter si ogledale tropski park orhidej v 
Dobrovniku.
Le kako vse to zmoremo ob takšnem po
manjkanju časa v tem današnjem tempu?
Z lahkoto, samo malo dobre volje, delo pa, 
pravijo starejši ljudje, da baje počaka doma.

Marija Metličar, 
predsednica Društva podeželskih 

žena in deklet občine Kidričevo

BOŽIČ - ČAS ZA NOV ZAČETEK
Ob misli na »BOŽIČNI ČAS« me sprele
ti topel občutek. Ponovno bomo v širšem 
družinskem krogu preživeli prijetne dni, 
sklenili nove zaveze med nami in stopili v 
nov jutri. Naši žareči obrazi, prepojeni z 
ljubeznijo do najbližjega, prijateljev, znan
cev, sosedov, predstavljajo naš novi začetek 
in prihodnost.

Predpraznični in adventni čas smo člani Ka
toliškega kulturnega društva »Zvezdni dol« 
obogatili s skupnim druženjem in delom v 
različnih delavnicah, v katere so se zelo šte
vilčno vključili najmlajši in mladi po srcu.

V predadventnem času smo izvedli delav
nico izdelovanja adventih venčkov. Bilo je 
izredno živahno, ustvarjalno in delovno ter 
tako so otroci pripravili adventne venčke 
za svoje, naše domove in razstavo le-teh. 
Članice so izoblikovale adventna venca za 
cerkev sv. Družine.
Ko bi le videli, kako ustvarjalni so naši 
otroci. Le malo pobude potrebujejo, prije
ten topel prostor, ki nam ga je segrel in dal 
na razpolago g. župnik v župniji sv. Družine 
mag. Anton Pačnik.
Združili smo moči pri opletanju in aranži- 
ranju venčkov s članicami Turističnega dru

štva Kidričevo, ki so se z veseljem odzvale 
našemu povabilu. Tudi pridnih rok naših 
mamic in babic ni manjkalo.

Foto: Suzana Koderman
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Društva

Delavnico smo zaključili s pripravo razsta
ve v predprostoru cerkve. Dogovorili smo 
se, da se tudi naslednje leto srečamo v tako 
velikem številu in izdelamo še več adven
tnih venčkov za naše tople domove.

A da naša jelka pred cerkvijo ne bo pusta, 
smo na delavnici izdelali široko paleto obe
skov iz raznovrstnih materialov za božično 
jelko. Uporabili smo pretežno materiale, 
ki so se skozi vse leto nabirali po predalih 
naših domov, in jim z iznajdljivostjo, ustvar
jalnostjo in z malo domišljije vrnili njihovo 
uporabnost.
Zamisli so kar vrele na piano in naša jelka, 
pisana in polna naših želja po lepšem in to
plejšem jutri, krasi dvorišče.

prispel s sprem
stvom angelcev 
in črnih parkljev 
tudi ni manjkalo. 
Obdaril je sto 
pridnih otrok, ki 
so uspeli ob tem 
času prispeti na 
to mesto. A ker 
je imel v knjigi 
zapisanih še veli
ko imen otrok, je 
pot nadaljeval po 
širni deželi na
prej. Obljubil pa 
je, da nas obišče 
tudi prihodnje leto.

Foto: Suzana Koderman

Že nekje na polovici leta smo pisali pismo 
sv. Miklavžu in se zaobljubili, da bomo po
slušni in nasmejani. In tako je petega de
cembra 2007 sv. Miklavž obiskal otroke v 
naši farni cerkvi. Da je bil večer in čas ča
kanja na njegov prihod čim krajši, smo člani 
društva pripravili program, kjer so otroci s 
pomočjo staršev, gledajoč na »bel oblak«, 
recitirali in peli.Veseli smo bili in z otroško 
molitvijo priklicali dobrega moža, zaščitni
ka otrok, mornarjev ... V našo sredino je

Iskali smo način, kako naj vsem, ki so nam 
blizu in ki so nam skozi vse leto »stali 
ob strani«, z malo pozornostjo izrečemo 
»hvala« in jim zaželimo vse najlepše v no
vem letu 2008.
Ker naša domišljija ne pozna meja in pridne 
roke naših otrok izdelajo prisrčne izdelke, 
smo se odločili in izvedli delavnico izdelo
vanja voščilnic. Le kos papirja na začetku je 
dobil svojo obliko in obogatel z domiselni
mi motivi naših mladih.

Naj to leto prebudi 
hrepenenje po daljnih obzorjih, 
kajti vsaka želja, ki jo nosimo v sebi, 
nam podarja moč, da jo uresničimo. 
Ljubezni, 
mavrična polja, 
mir v duši, 
zdravja,
pozitivne energije

80 Gg
Katoliško kulturno društvo "Zvezdni dol" 

vabi na

BOŽIČNI KONCERT
Društva pevski zbor Jurij Vodovnik Zreče 

Mešani pevski zbor Jurij Vodovnik

22.12. 2007 ob 19-ti uri
v cerkvi Svete družine 

v Kidričevem

Vabljeni!
Vstopnine ni!

Mešani pevski zbor Jurij Vodovnik 
se odpoveduje sredstev v namen obnove strehe naše cerkve.

Voščilnice smo raz
poslali naokrog in 
vanje zapisali misel, 
katero poklanjamo 
tudi Vam ob tako ve
likem prazniku, kot 
je božič, ter ob vsto
pu v leto 2008:

vam želimo člani Katoliškega kulturnega 
društva »Zvezdni dol«.

Članom društva, Občini Kidričevo in vsem, 
ki ste na kakršen koli način pomagali in 
nam bili v oporo, še enkrat hvala za vso 
požrtvovalnost in sodelovanje ter podporo 
v minevajočem letu.

Katoliško kulturno društvo 
»Zvezdni dok 

Suzana Koderman, predsednica

Čudovito je biti preprosto - človek 
in preprosto živeti.
Zazreti se v nebo in videti sonce, 
opazovati cvetje in zvezde ponoči.
Gledati otroke, se igrati in smejati z njimi.
Delati, kar te veseli.
Sanjati.
Pustiti domišljiji prosto pot 
Biti zadovoljen.
Takrat postane življenje Praznik.
(P. Bosmann)

Vabljeni na božično-novoletno 
prireditev

4 LETNI ČASI
v nedeljo, 23. 12.2007, ob 15. uri v 

dvorani v Lovrencu.
UČENCI Osnovne šole Lovrenc 

s člani KD Lovrenc
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PRIČETEK ŠPORTNE SEZONE ZA TVVIRLING
Tvvirling šport je ponovno zaživel na obmo
čju Občine Kidričevo, na kar smo ponosni 
vsi člani kluba.V novem šolskem letu smo 
se vnovič zbrale mlade športnice in špor
tniki in vztrajno pričeli s treningom. Sedaj 
štejemo 28 mladih športnikov.
Počitnice nas niso razvezale. Za začetnike 
so pričetki naporni, a z vztrajno vadbo pre-

Foto: Suzana Koderman

POZDRAVLJENI,
Člani ŠD Cirkovce tudi v zimskem času ne 
počivamo.V oktobru smo pričeli z rekrea
cijo na vseh področjih: nogomet, odbojka, 
košarka, namizni tenis in ženska rekreacija. 
Po ustaljenih terminih bomo tako nadalje
vali čez vso zimo. Pridružilo se nam je kar 
precej novih članov, kar zelo pozdravljamo 
in s tem hkrati spodbujamo oziroma vabi
mo še druge, ki bi se bili pripravljeni ukvar
jati s športom, da se nam pridružijo.
Da pa se ne ukvarjamo samo z rekreacijo, 
smo člani ŠD Cirkovce organizirali špor- 
tno-ustvarjalni vikend za učence OŠ Cir
kovce.To se je dogajalo 24. in 25. II. 2007 
v športni dvorani v Cirkovcah. V soboto 
smo pričeli s poligoni za najmlajše, ki jih je 
odlično pripravila Simona Lozinšek. Otroci 
so spoznali najrazličnejše oblike koordi
nacije, kako usklajevati delo rok in nog, se 
učili prevalov, plezanja po lestvi in vrvi in 
še mnogo drugih aktivnosti, ki še dodatno 
pripomorejo k optimalnemu otrokovemu 
razvoju. Po malici pa smo igrali nogomet, in 
sicer v dveh starostnih kategorijah. Najprej 
smo se dobro ogreli in otrokom predsta
vili pomen ogrevanja, nato pa smo 3 šol-

Foto: Mirko Draškovič

magujemo še tako težke ovire. Med nami 
je pravo športno vzdušje, obilo smeha in 
dobre volje, pa naj je palica še tako »kljubo
valna«, smo mi toliko vztrajnejši in uspešno 
osvajajmo nove tehnike vrtenja palice.
Za novo leto, ki je tik pred nami, smo si 
zastavili skupen cilj »Kvalitetno se bomo 
pripravili na 12. Državno prvenstvo v twir- 
lingu, ki se bo odvijalo 12. in 13. aprila 2008 
v Kanalu ob Soči, in ponosno zastopali Ob
čino Kidričevo.«
Želimo vas seznaniti, da so na nedavni seji 
Direktorata za šport Republike Slovenije, 
ki je najvišji organ za dodelitev statusa po
sameznemu športu, sprejeli naslednje: 
»Tvvirling zveza Slovenije in njeni člani so

Foto: Suzana Koderman

edini pristojni in pooblaščeni, da predsta
vljajo tvvirling šport doma in v tujini.«
Člani Tvvirling kluba Kidričevo želimo vsem 
občanom Občine Kidričevo obilo zdravja 
in športne aktivnosti v letu 2008.

Twirling klub Kidričevo 
Suzana Koderman, predsednica

LJUBITELJI ŠPORTA!
ske ure igrali nogomet. Mlajšo skupino so 
predstavljali otroci iz I. in 2. triade, starejšo 
pa učenci 3. triade, in da je bilo bolj zanimi
vo, smo se pridružili še člani ŠD Cirkovce. 
Moramo priznati, da so nas otroci z velikim 
tempom pošteno namučili. Letos pa smo 
prvič in prav gotovo ne zadnjič organizirali 
ustvarjalne delavnice, da bi lahko otroci raz
vijali ročne spretnosti in si pridobili znanje, 
kako z minimalnimi pripomočki ustvariti 
najrazličnejše izdelke, oziroma da bi pre
poznali svojo ustvarjalno žilico. Ustvarjanje 
je potekalo od 9.00 do 13.30 in otroci so 
naredili najrazličnejše vrste voščilnic (raz
lične metode in oblike), sestavljali različne 
škatlice in barvali različne figure iz mavca. 
Vse izdelke so si lahko nato odnesli domov 
in jih pokazali svojim domačim. Delavnice 
sta vodili Simona Pozeb in Darja Potočnik. 
Športno dogajanje se je nato nadaljevalo v 
nedeljo, ko so najprej igrali namizni tenis in 
se nato poskusili še v odbojki in košarki. Pri 
namiznem tenisu je bilo dobrodošlo to, da 
so lahko trenerji in otroci, ki redno treni
rajo namizni tenis, svoje znanje pokazali in 
prenašali še na ostale udeležence.
Ob vsem dogajanju sta za dobro vzdušje 
poskrbela Matej Mihelak in Peter Hergan, 
ki sta program dodatno popestrila z glas
bo.
Ko smo na koncu potegnili črto, smo ugo
tovili, da je v soboto sodelovalo okrog 50 
otrok (20 na delavnicah in 30 pri športnem 
delu dogajanja) ter še v nedeljo okrog 20. 
To pomeni, da je sodelovala tretjina vseh 
otrok iz OŠ Cirkovce. Spoznali smo, da 
otroci potrebujejo podobne projekte, ki jih

Foto: Mirko Draškovič

na žalost primanjkuje. Upamo tudi, da so 
otroci bili zadovoljni s športnim in ustvar
jalnim delom ter da so se marsičesa naučili. 
Hkrati pa apeliramo na starše, da nam tudi 
v prihodnje zaupajo svoje otroke, katerim 
bomo vedno poskušali nuditi največ, kar je 
v naši moči.
Zahvaliti se moram tudi ostalim članom ŠD 
Cirkovce, ki so sodelovali pri tem projektu, 
in to so: Bogdan Potočnik, Lidija Potočnik, 
Mirko Draškovič, Sašo Gajser, Jure No
vak, Boštjan Miklošič, Vlado Ripak, Metod 
Skamlič, Urban Ovčar, Danilo Piljak, Uroš 
Goričan, Samo Gajser in tudi športnemu 
pedagogu Ljubu Gaizerju.
Nekaj utrinkov več pa si lahko ogledate na 
www.flickr.com/photos/39529045@N00/ 

sets/72157603283366321 / 
in na sdcirkovce.mojforum.si/

Še enkrat vsi vabljeni na termine rekreacije, 
kjer je vedno športno in veselo!

Športni pozdrav!
Samo Gajser, 

predsednik UO ŠD Cirkovce
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Župan Občine Kidričevo je v petek, 16. 
novembra 2007, v restavraciji Pan sprejel 
člane Strelskega društva Kidričevo in jim v 
imenu Občine Kidričevo izrekel čestitke za 
dosežke na področju strelstva.
Predsednik Gorazd Maloič je predstavil 
strelske rezultate, saj se lahko člani društva 
v zadnjih letih pohvalijo s številnimi uspe
hi, za katere je bilo potrebno veliko trdega 
dela in truda:
- v zadnjih šestih letih so bili člani petkrat 
ligaški državni prvaki in petkrat državni pr
vaki v ekipnem streljanju z zračno pištolo,
- strelec Boštjan Simonič je v sezoni 
2006/2007 državni prvak v streljanju z MK 
pištolo na 50 metrov in posamični ligaški 
prvak v streljanju z zračno pištolo,
- Cvetko Ljubič je v letošnji sezoni držav
ni prvak in drugouvrščeni na posamičnem

ligaškem prvenstvu v streljanju z zračno 
pištolo,
- Uroš Mohorko, ki je začel tekmovati tudi 
v mednarodnem merilu, je na državnem 
prvenstvu mlajših mladincev v streljanju z 
zračno puško dosegel tretje mesto,
- Jurček Lamot je drugouvrščeni z državne
ga prvenstva veteranov v streljanju z zrač
no pištolo,
- veterani pa so na državnem prvenstvu 
osvojili ekipno tretje mesto.
Omeniti je potrebno tudi druge strelce, 
ki dosegajo zavidljive rezultate, in seveda 
podmladek - 12-letnega Aleša Pernata in 
I 3-letnega Nika Visočnika.
Društvo izhaja iz rezervnih starešin, začetki 
segajo v leto 1947. Člani društva štejejo od 
12 do 79 let in Kondrad Kramberger, naj
starejši član društva, je dobitnik zlate pla-

Foto: Saša Peršoh

kete Strelske zveze Slovenije na področju 
dela v strelstvu.
Naslednje leto bodo praznovali uradno 60- 
letnico obstoja, pri pridobivanju dokumen
tacije pa so naleteli na težave, zato pozivajo 
nekdanje člane, da se jim oglasijo.

Saša Peršoh

(pdtMO 2E3B M PBBEMSMiinM® §[£[§§£M)[i 
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Kot je navada večine društev, da ob koncu 
leta še zadnjič v letu skličejo svoje članstvo, 
smo se tudi člani športnega društva (ŠD) 
Njiverce v soboto, 8. decembra 2007, sestali 
v prostorih Društva upokojencev Kidriče
vo na občnem zboru ŠD Njiverce, ki smo 
ga obenem izkoristili tudi za prednovoletno 
druženje članov.V uradnem delu našega sre
čanja smo se najprej seznanili s poročili o 
delu ŠD Njiverce v letu 2007, kjer je poleg 
prvomajske prireditve v Njivercah potrebno 
izpostaviti še uspešno izpeljane rekreacijske 
programe odbojke, nogometa in košarke.

Foto A. H.: Utrinek s prednovoletnega srečanja članov ŠD Njiverce

Udeležili pa smo se tudi iger brez meja v 
Pobrežju, kjer so naše članice in člani dose
gli I. mesto, ter curkometa v Lovrencu, kjer 
so naši ‘gasilci" v močni konkurenci dosegli 
odlično 4. mesto. Ker sta dosedanji pod
predsednik Goran Matijevič in blagajničarka 
Suzana Habjanič izrazila željo po zamenjavi, 
je bilo potrebno opraviti nadomestne voli
tve. Tako je za novega podpredsednika ŠD 
Njiverce bil izvoljen Marko Verdenik, ki je 
pred tem opravljal funkcijo člana izvršnega 
odbora. Da bi zapolnili nastalo "vrzel”, smo 
za nadomestnega člana izvršnega odbora 
ŠD Njiverce izvolili Tomaža Godca. Za novo 
blagajničarko pa je bila izvoljena Alenka 
Obran. Pred zaključkom uradnega dela smo 
spregovorili še o planu dela ŠD Njiverce za 
leto 2008, kjer smo izpostavili nadaljevanje 
z zgoraj naštetimi programi športne rekre
acije in organizacijo prvomajske prireditve. 
Izvedli pa bomo tudi kakšen turnir v no
gometu in košarki, organizirali kolesarska 
druženjater že spomladi v športnem parku 
Njiverce izpeljali delovno akcijo priprave te
rena za postavitev otroških igral in igrišča

za odbojko na mivki. S tem je bil uradni del 
našega druženja končan in sledila je pogo
stitev z odojkom, ki ga je "sponzoriral" naš 
nepogrešljivi član Simon Valentan, za kar se 
mu še enkrat najlepše zahvaljujem.
Kot je bilo objavljeno že v prejšnjih številkah 
Ravnega polja, ima ŠD Njiverce v telovadnici 
osnovne šole v Kidričevem rezerviran ter
min. Zato obveščamo vse svoje člane, ki si 
želite rekreacije, da se nam pridružite ob 
petkih med 17.30 in 19.00 . Prav tako pa 
obveščamo vse, ki se bi radi včlanili v ŠD 
Njiverce, da to sporočite po telefonu na šte
vilko 041/325-978 (Toni) oz. 031/588-190 
(Danica).Višina članarine za odrasle člane je 
10 €, za dijake, študente in otroke do 15. 
leta starosti 5 € ter za podporne člane 50 € 
in več. Pokličite, da se dogovorimo o načinu 
izpolnitve pristopne izjave. Veselimo se Vaše 
včlanitve in vam želimo kar se da aktivno 
preživljanje prostega časa, predvsem pa obi
lo zdravja v novem letu 2008.

Anton Habjanič ml., 
predsednik ŠD Njiverce

Pri objavi članka Požar na deponiji gum v prejšnji številki občinskega glasila Ravno polje je prišlo do napake pri zapisu imen gasilskih 
društev, ki so sodelovala pri gašenju požara. Namesto PGD Apače, ki je bilo o požaru alarmirano s strani centra za obveščanje ob 
00:17 in bilo v roku 15 minut od obvestila že na samem požarišču, smo nehote zapisali ime PGD Starše, ki pa pri gašenju ni sode
lovalo. Člani PGD Apače so izvozili z dvema voziloma, in sicer z GVCI ter orodnim vozilom GWI, in pri gašenju je sodelovalo 13 
gasilcev, ki so na požarišču ostali do I 1.30 dopoldan in opravili dobrih 130 ur prostovoljnega dela. Članom PGD Apače se za napako 
in škodo, ki smo jo s tem povzročili, iskreno opravičujemo.

Saša Peršoh, 
odgovorna urednica Ravnega polja


